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A testületi ülésről jelentjük

A testület döntött a Cinkotai Huncutka 
Óvoda igazgatói feladatainak ellátására ki-
írt pályázattal kapcsolatban, mely döntés 
értelmében a Cinkotai Huncutka Óvoda 
igazgatói feladatainak ellátásával Mar-
kó Ágnest bízzák meg. Igazgató asszony 
megbízatása 5 évre, azaz 2025. augusztus 
1-től 2030. július 31-ig szól. Munkájához 
sok sikert és jó egészséget kívánunk!

A képviselők támogatták, hogy önkor-
mányzatunk az MLSZ országos futsalcsar-
nok-építési programjához kapcsolódóan 
a Rubeola Football Clubbal, mint gesztor 
sportszervezettel elnyert pályázat során a 
Bátony utcai ingatlanon futsal munkacsar-
nokot építsen, természetesen az IKARUS 
BSE és a Rubeola Football Club közötti 
együttműködési szerződés megkötése 
után.

Az óvodák átszervezése, tornaszoba és 
fejlesztőszoba kialakítási programhoz 
kapcsolódva a képviselők módosították 
az érintett óvodák, azaz a Cinkotai Hun-
cutka Óvoda, a Gyerekkuckó Óvoda, a 
Mátyásföldi Fecskefészek Óvoda, a Nap-
sugár Óvoda, a Sashalmi Manoda Óvoda 

és a Szentmihályi Játszókert Óvoda alapító 
okiratait, ezzel együtt pedig csökkentették 
a létszámkereteket.

Előterjesztőként a polgármester elmond-
ta, hogy az előterjesztés készítése óta 
megtörtént a beiratkozás az óvodákba, 
úgyhogy már a konkrét számok is igazol-
ják, hogy az intézmények minden olyan 
gyermeket fölvettek, aki óvodaköteles és 
jelentkezett az óvodákba, sőt a 3. életé-
vüket be nem töltött, nem óvodaköteles 
gyerekeket is. Tehát minden gyermeket 
beírathattak, aki óvodaköteles. A csökkenő 
gyermeklétszám miatt összesen 12 csopor-
tot szüntettek meg, illetve nem indítottak 
el, a kisgyermekek nevelése azonban ter-
mészetesen a megszokott színvonalon és 
profizmussal folyik tovább, csoportonként 
átlagban 1 kisgyermekkel lesz több.

A közmeghallgatást követően tartott 
rendes júniusi képviselő-testületi ülés ke-
retében a grémium megszavazta az Ön-
kormányzat tulajdonában álló köznevelési 
intézményekben alkalmazandó étkezési 
térítési díjak változásáról szóló előterjesz-
tést, azaz a XVI. kerületi Szerb Antal Gim-

Megtartotta májusi és júniusi rendes ülését is a képviselő-testület, 
ahol többek között megszületett az Önkormányzat 2024. évi zár-
számadási rendelete, valamint a képviselők elfogadták mindhárom 
önkormányzati cég, a Sashalmi Piac Kft., a REHAB-XVL Foglalkoz-
tató és Szolgáltató Nonprofit Kft. és a Kertvárosi Kft. 2024. üzleti 
évről készített éves beszámolóit.

náziumban próbaképpen bevezetésre váró 
„Szabadszedéses menza”, valamint a heti 
5 alkalmas „Prizma Salátabár” elindítását.

Frölichné Lendvai Beatrix személyében 
kinevezték a Kertvárosi Helytörténeti és 
Emlékezet Központ új igazgatóját, míg a 
XVI. kerületi Kertvárosi Egyesített Bölcső-
de, a Budapest Főváros XVI. kerületi Ön-
kormányzat Területi Szociális Szolgálat és 
a Rákosmenti Mezei Őrszolgálat tekinteté-
ben pályázatot írtak ki a magasabb vezetői 
feladatok ellátására.

A képviselő-testület döntése értelmében 
elvi hozzájárulás született özvegy Silber-
stein Dávidné, Mezei Andorné Silbers-
tein Olga, Mezei Zsuzsika és Silberstein 
György tiszteletére emléket állító botlató-
kövek elhelyezésére a Budapest XVI. kerü-
let, Vidámvásár utca 1. szám előtti járda-
részen.

A következő testületi ülésre a nyári hóna-
pok után, szeptemberben kerül majd sor.

K. A. – T. SZ.

A megjelenteket Frölichné 
Lendvai Beatrix, az Emlékezet 
Központ igazgatója köszön-
tötte, majd Kovács Péter pol-
gármester mondta el emlékező 
gondolatait. A kerület elöljá-
rója felidézte azt az időszakot, 
amikor az Erzsébet-ligetet még 
gépkarabéllyal ellátott szovjet 
katonák felügyelték, magyar állampolgár 
pedig csak különleges engedéllyel léphe-
tett a területre. A polgármester élénken 
emlékezett arra, hogy a katonafeleségek 
vastag rúzsukkal és erős parfümjükkel 

nagyban különböztek a magyar asszo-
nyoktól. A kivonulás kordokumentumát 
Zámbó László, a 16TV tulajdonosa készí-
tette, mely felvétel a legnépszerűbb videó-
megosztón is elérhető. Az Erzsébet-liget 

Megemlékezés a 
szovjet csapatkivonásról
„Bye bye Szása” – énekelte valaha a PA-DÖ-DÖ együttes a szovjet csapatkivoná-
sokat ünnepelve. 1991. június 19-én Viktor Silov altábornagy, a Dél Hadseregcso-
port parancsnoka elhagyta a XVI. kerületben lévő főhadiszállást, majd mátyásföl-
di villáját, és Záhonynál áthaladva, utolsó szovjet katonaként távozott hazánkból. 
1944. március 19., vagyis a német uralom kezdete óta először nem tartózkodott 
Hazánkban idegen, megszálló katona. A harmincnégy évvel ezelőtti eseményekre 
június 18-án, az Erzsébet-ligetben emlékezett a Kertvárosi Helytörténeti és Em-
lékezet Központ, valamint a kerületi Önkormányzat a Külkereskedelmi Egyetem 
egykori épületének falán elhelyezett Nagy Imre emléktábla előtt. 

azóta az Önkormányzat fejlesztéseinek 
köszönhetően a kerület egyik pezsgő kul-
turális központja lett. Kovács Péter reméli, 
hogy a kivonulás ötvenedik évfordulóján 
is meg tudjuk ünnepelni Hazánk függet-
lenségét. 

Szatmáry Kristóf országgyűlési képvise-
lő örömét fejezte ki, hogy ez alkalommal a 
magyar történelem egy örömteljes esemé-
nyét ünnepelhetjük. Bár a politikus szerint 
a rendszerváltás több dátumhoz köthető, a 
szovjet hadsereg távozása mindenképpen 
a folyamat legfontosabb mozzanata volt. A 
képviselő megemlékezett Nagy Imre mi-
niszterelnökről, akit 1956 novemberében 
éppen ebben az épületben tartották fog-

va, mielőtt Romániába 
hurcolták volna. Bár 
a vértanú kormányfő 
a szabadságharc előtt 
aktív szerepet vállalt 
a kommunista dikta-
túrában, végül a forra-
dalom oldalára állt, és 
a halált is vállalta elve-
iért. A koszorúkat az 

Önkormányzat nevében Kovács Péter pol-
gármester, valamint Ács Anikó és Szász 
József alpolgármesterek helyezték el. 

GUETH ÁDÁM
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Megjelenik 34.500 példányban
Felelős kiadó, főszerkesztő: 
Mészáros Tibor (+36-30/260-0507)
Tördelőszerkesztő: Szűcs Angéla 
Levélcím: 1163 Budapest, Havashalom u. 43. 
E-mail: tibifoto@t-online.hu 
Szerkesztőségi fogadóóra hétfőn 14 és 15 óra között 
a Jókai utca 6. szám alatt található irodaházban. 
Terjeszti: 
Mediaworks Hungary Zrt. 1082 Budapest, Üllői út 48. 

Hirdetésfelvétel: 
+36-20/982-5352 vagy hirdetes@bp16.hu

A szerkesztőségünkbe beküldött kéziratokat szerkesztve jelentetjük 
meg, illetve fenntartjuk a jogot a kihagyásukra. Kéziratokat, fotókat 
nem tartunk meg, és nem küldünk vissza. Fenntartjuk a jogot az 
apróhirdetések szerkesztésére vagy – hely hiányában – kihagyására. 
A lapunkban megjelenő cikkekhez a fotókat a cikkek szerzői készí-
tik. A fotós nevét csak az ettől eltérő esetekben közöljük.
A XVI. kerületi Önkormányzat központi száma: 
4011-400 vagy 4011-408.
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Kedves Olvasó!
A bevásárlás mindig nagy kaland. Én híve vagyok az 
önkiszolgáló pénztárnak, mert ha azt használom, úgy 
érzem, nem robogott el mellettem a fejlődés vonata, 
fölkapaszkodtam rá, és haladok a korral. Ráadásul, 
ahol én vásárolok, 6 gép várja a vevőket, az pedig olyan, 
mintha 6 plusz pénztár lenne nyitva, és elég haladós 
az ügymenet. Addig, amíg a gép nem kezd el kekec-
kedni. Elég gyakran előfordul – elektromosságban jára-
tos barátomat idézem –, hogy „eldugul a villanydrót és 
az elektronok megszorulnak benne”. Hiába mutatom 
a gépnek a legnagyobb szakértelemmel a vonalkódot, 
nem érti. Bevallom, amikor harmadszor próbálkozom, 
és még mindig azt mutatja, hogy valami nem oké, 
szerintem röhög is rajtam. Aztán érkezik a jótevőm, 
valami lapos kerek izét hozzáérint valami másik kerek 
izéhez, és helyreáll a világ rendje. Igaz, úgy mér végig, 
hogy kiderüljön, versenyben vagyok a nap leghülyébb 
vevője kitüntető címért. Pedig akkor még nem is tudta, 
hogy egyéb áruféleségek alatt lapul egy üveg whisky is 
a kosaramban, amivel majd újra kezdődik a ceremó-
nia. Amikor gyanútlanul elhúztam az érzékelő előtt, ki-
írja, hogy a folytatáshoz a bolt egyik dolgozójának köz-
reműködésére lesz szükségem. Mivel szinte soha nem 
iszom, számomra ekkor derült ki, hogy ilyen esetekben 
szemrevételezés módszerével meg kell állapítaniuk, 
hogy elmúltam-e 18 éves. Sértődötten tapasztaltam, 
hogy ehhez számára egyetlen szempillantás elég volt. 
Különben ez is pont olyan természetellenes, mint az a 
közlés, hogy az elhangzott műsor termékmegjelenítést 
tartalmazott. Még ha előre szólnának. De utólag kit ér-
dekel? Egyedül a szappanreklám esetében indokolt a 
figyelmeztetés: a reklám megtekintése 6 éves kor alatt 
nem javasolt. Még a végén a befolyásolható gyerek rá-
szokna a szerre. 

MÉSZÁROS TIBOR

A közszolgálati jogviszony időtartama: határozatlan idejű közszolgálati 
jogviszony. 
A foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő. 
A vezetői megbízás időtartama: a megbízás határozatlan időre szól. 
A munkavégzés helye: 1163 Budapest, Havashalom utca 43. 
A munkakörhöz tartozó főbb tevékenységi körök: a Polgármesteri Hiva-
tal vezetése, a Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatában foglaltak 
szerint a jegyző hatáskörébe tartozó feladatok ellátása. A Magyarország 
helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvényben, továbbá 
más ágazati jogszabályban meghatározott feladatok ellátása.
Az irányítása alá tartozó személyek száma: 142 fő. Próbaidő: 6 hónap.
A jogállásról, az illetményről és a juttatásokról, valamint a pályázati fel-
tételekről és a benyújtandó iratokról, igazolásokról, továbbá a pályázati 
eljárásról, a pályázat elbírálásának módjáról és rendjéről minden részlet-
re kiterjedő tájékoztatás olvasható a Polgármesteri Hivatal honlapján, a 
bp16.hu/hirek/allas linkre kattintva.
A munkakör betölthető: legkorábban 2025. augusztus 4. napjától.
A pályázat benyújtásának határideje: 2025. július 10.
A pályázatok benyújtásának módja: 
Postai úton, a pályázatnak a Budapest XVI. kerületi Polgármesteri Hi-
vatal címére történő megküldésével (1163 Budapest, Havashalom utca 
43.). Kérjük a borítékon feltüntetni a munkakör megnevezését: Jegyző.
Személyesen: Budapest, Havashalom utca 43., I. emelet 103. szoba.
Elektronikus úton: Koczkás Eleonóra humánpolitikai referens részére a 
koczkaseleonora@bp16.hu e-mail címen, a pályázat részeként benyúj-
tandó iratokkal együtt.
Pályázat kiírással kapcsolatosan további információt Koczkás Eleonóra 
humánpolitikai referens nyújt a 06-1/401-1417-es telefonszámon.
A pályázat elbírálásának határideje: 2025. július 18.
A pályázati kiírás további közzétételének helye, ideje: 
Polgármesteri Hivatal honlapja (www.bp16.hu) 

Budapest XVI. kerületi Polgármesteri Hivatal és
Budapest XVI. kerületi Önkormányzat Polgármestere 

pályázatot hirdet

JEGYZŐ MUNKAKÖR BETÖLTÉSÉRE
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A már korábban kialakult hagyományok szerint a közmeghall-
gatás a Himnusz eléneklésével kezdődött, majd Kovács Péter 
polgármester tájékoztatta a megjelenteket a közmeghallgatás 
rendjéről. Ennek megfelelően, akik kérdésekkel érkeztek, egymás 
után feltehették azokat, amelyeket a polgármester a kérdezés sor-
rendjében válaszolt meg. Akiben további kérdések fogalmazód-
tak meg, a második körben újból volt lehetősége kérdezni, azokra 
pedig, amelyekre a helyszínen bármilyen okból – adatvédelmi 
stb. – nem hangozhatott el a válasz, néhány napon belül írásban 
kapták meg az információt.

A rendezvénnyel kapcsolatos adatvédelmi tudnivalókat dr. 
Csomor Ervin jegyző ismertette. Ebben elhangzott, hogy aki kér-
dez, nem köteles közölni a nevét és a levelezési címét, azonban, 
ha olyan kérdést tesz föl, amelyre adatok hiányában a helyszínen 
nem tudnak válaszolni, akkor név és e-mail-cím hiányában az 
írásos válaszadás lehetősége nem áll fenn. Azt kérték továbbá a 
jelenlévőktől, hogy azokat a kérdéseket – például hatósági vagy 
adóügyi témákban –, amelyekre adatvédelmi okok miatt nyilvá-
nosan nem lehet válaszolni, ne a közmeghallgatáson tegyék fel. 
Ezután elkezdődött a kérdések sora.  

Az első az Erzsébetligeti Színház háta mögötti út egyirányúsítá-
sa által okozott közlekedési nehézségekkel, valamint az ott lakók-
nak a színházi programok idején adódó parkolási problémáival 
kapcsolatban hangzottak el.

Egy néhány éve Cinkotára költözött lakó arra kereste a megol-
dást, hogy telenként nem tudnak kimenni a saját ingatlanjukból 
a Décsi József utcában, mert a környéken valaki szemetet, gumit 
éget, ami rendkívüli bűzzel jár és egészségtelen, valamint tilos is. 
További probléma az egyébként keskeny, egyirányú utcában a 
megengedett iránnyal szemben haladó forgalom is.

Kérdés érkezett a Centenáriumi sétányon és a Budapesti úton 
sorakozó nyárfák által okozott piheözön megszűntetésének a 
lehetőségéről, a Futórózsa utca útburkolatának minősíthetetlen 
állapotáról, az eltömődött víznyelőkről, valamint egy javaslat is 
elhangzott a lakótelep virágosításáról.

A következő kérdező a Szent-Korona utca felújítási tervéről ér-
deklődött, valamint arról, hogy a 144-es és a 92-es busz BKK által 
tervezett útvonal-módosításáról történt-e egyeztetés.

Ezután egy tévhitekből táplálkozó kérdéssor következett. Mi fog 
épülni, mikor és hol az Ikarus gyártelep mögött? Lehetséges-e az 
erdő átszelése úttal, az erdő átminősítése útépítésre alkalmas te-
rületté? Legyen körforgalom a Margit utca és Arany János utca 
sarkán úgy, hogy az Ikarus területének sarkából vegyenek el egy 
darabot. Mi fog történni a jövőben az Ikarus gyár területén? Ki 

fogják üríteni, és akkumulátorgyárat hoznak létre? Miért fúrnak 
az egykori gyár területén? Lehetséges, hogy kimerítik a vízkészle-
tünket? Javaslat hangzott el arról, hogy a képviselő-testületi ülé-
sekről legyen televíziós közvetítés.

Egy a hivatal közelében lakó hölgy a kerten belüli nagy diófák 
permetezésének lehetősége után érdeklődött, valamint arra is kí-
váncsi volt, lenne-e lehetőség arra, hogy a 70 év feletti helyi lakók 
helypénz megfizetése nélkül árulhassanak a Sashalmi Piacon ap-
róságokat, például virágot.

Egyik lakótársunk észrevételt tett az Imre utca patinás kocka-
köveinek kimozdulásáról, és balesetveszélyességéről, valamint 
a nagyobb rendezvények alkalmával a Hunyadvár utcában járó 

motorral parkoló buszok által okozott füstfelhő és környezet-
szennyezés megszűntetéséről. Ezután a válaszadás következett. 

A Hunyadvár utca és az Erzsébet-liget közlekedési rendjéről 
nem az Önkormányzat dönt, fővárosi hatáskörbe tartozik, a Bu-
dapest Közút nevű intézményhez kell fordulni a megoldás ügyé-
ben. A polgármester megjegyezte, a jelenleg érvényben lévő egy-
irányúsítás lakossági kérésre történt, de ez nem jelenti azt, hogy 
ha nem vált be, ne lehetne megváltoztatni. Az előterjesztő lakos-
sági fórumot javasolt az ügyben, amely valószínűleg a nyaralási 
szezon után lehet aktuális.

  Az Erzsébetligeti Színház működésével kapcsolatban az intéz-
mény igyekszik a parkolásban segíteni, még a jegyekre is rá van 
írva, hol találhatnak parkolót.

  Gumi és szemétégetés gyanúja esetén a Közterület-felügyeletet 
kell hívni, ők jogosultak felszólítani a szabálysértőt tevékenysége 
megszüntetésére. A tervek között szerepel egy mérőautó beszer-
zése, amely bizonyíthatóvá teszi, milyen szennyező anyag távo-
zik a kéményeken keresztül, így az eljárás leegyszerűsödik. Az 
egyirányú utcába szemből behajtók ügyében is közterületeseket 
érdemes hívni, nekik ugyanolyan intézkedési joguk van a sza-
bálysértőkkel szemben, mit a rendőrségnek. A jogtalan fakivágá-
sok és az árkok betemetése is hozzájuk tartozik.

A Futórózsa utca útburkolata valóban nagyon rossz. Mivel busz 
jár rajta, nem a kerület feladata a felújítása, ám a közelmúltban 

Közmeghallgatás 2025
Idén a már majdnem teljesen elkészült Csobaj 
utca 12-14. szám alatt található Kertvárosi Idősek 
Otthonban tartotta az Önkormányzat Képvise-
lő-testülete az évente esedékes közmeghallgatást.
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járt a polgármesternél a BKK vezérigazgatója, és terítékre került a 
Futórózsa utca ügye is. A vezérigazgató asszony ígéretet tett a fel-
újításra. (Sajnálatos módon ő azóta lemondott, így az ügy megint 
bizonytalanná vált.) A vízszikkasztóval kapcsolatos problémán 
dolgoznak, készült egy mélyebb, de valóban nem túl esztétikus 
víznyelő. Itt azonban a legfontosabb, hogy működjön, hiszen na-
gyobb eső esetén az említett épület hátsó bejárata nem használ-
ható.

A Szent Korona utca felújítási terve elkészült, az első szakasz 
tervismertetése is megtörtént. A tervek elkészültek a második 
szakaszra is, azt azonban még nem mutatták be a lakosságnak, 
de ez is megtörténik nemsokára. A munkálatokat és a növényzet 
telepítését befolyásolják a közműhálózattal kapcsolatos előírások. 
Tovább lassítja a folyamatot a korrupció visszaszorítása érdeké-
ben jelentősen megszigorított új építési törvény is, amelyben több 
ellenőrzési pontot építettek be. 

A 144-es és a 92-es busz útvonalának változásáról a BKK vezér-
igazgatója annyit mondott, hogy járatritkítást nem terveznek, vi-
szont a 92-es busz esetében szóba jöhetnek útvonal- módosítások, 
a 144-es útvonalának változásáról és buszmegállók áthelyezésé-
ről, valamint megszüntetéséről azonban nem volt szó.

A tévhitek eloszlatására a polgármester elmondta, senki nem ter-
vez semmilyen útépítést a Szilas-patakon, vagy erdőn keresztül, 
már többször elhangzott korábban, hogy akkumulátorgyár sem 
lesz az egykori Ikarus-gyár területén, hanem akkumulátortartó 
kereteket fognak gyártani – ez rögzíti az akkumulátort az autóban 
–, a Sarjú utcát pedig azért aszfaltozták le a jelenleg nem lakott ré-
szen is, hogy ha a kínai tulajdonos a volt Ikarus területén beindít 
valamilyen komolyabb anyagszállítással járó tevékenységet, ezt 
az utat beköthessék a gyár területére. Így a teherautó forgalom 
nem terheli majd Mátyásföld főbb útjait, például a Baross Gábor 
utcát, az Arany János utcát, a Margit utcát, vagy a Budapesti utat.

A Margit utca Arany János utca sarkára javasolt körforgalomra a 
polgármester szerint is szükség lenne, ez már korábban felmerült, 
olyannyira, hogy már két kész terve is van az Önkormányzatnak a 
kivitelezésre. Az egyik szerint az Ikarus területének sarkából tör-
ténő leválasztás révén nyert terület hasznosításával egy nagyobb 
átmérőjű körforgalom épülhetne, de ehhez településrendezési 
szerződést kell kötni az Ikarus Ipari Park tulajdonosával, amihez 
a kínai tulajdonos még nem járult hozzá, ahogyan az építés költ-
ségeire se lát még forrást.

A testületi ülések közvetítését az Önkormányzat televízióján a 
polgármester nem javasolja. Egyrészt az Önkormányzatnak nincs 
televíziója, ha a javaslattevő a 16TV-re gondolt, tudnia kell, hogy 
az egy színtiszta magánvállalkozás. Másrészt a polgármester Fő-
városi Önkormányzatban szerzett tapasztalata szerint a videó 
közvetítés arra inspirálja a képviselőket, hogy ne az adott témá-
val, hanem pártpolitikával foglalkozzanak, és előkerül a szemé-
lyeskedő hangnem is. A testületi üléseket interneten most is le-
het hallgatni, de az érdeklődés rendkívül csekély. A szószerinti 

jegyzőkönyveket az önkormányzat weboldalán bárki elérheti, így 
semmiről nem marad le senki, minden nyilvános.

A piaccal kapcsolatos fölvetés, hogy a 70 év felettiek ingyen 
árulhassanak virágot, elnyerte a polgármester tetszését, megbe-
széli a lehetőséget a Piac igazgatójával.

A járó motorral parkoló buszok problémájára a színházzal kö-
zösen keresnek megoldást. Előadások idején ellenőrizni fogják a 
parkoló buszokat, és felszólítják a sofőröket a motorok leállítására.

A kérdések első körének megválaszolása után újabbak követ-
keztek. A korábbi kérdező ismét feltette a kérdést, megépül-e a 
Sarjú utca és Budapesti út összekötése, és melyik területre vonat-
kozik a kisajátítás és miért. A polgármester megismételte a koráb-
ban már megadott választ, de a kérdező szemmel láthatólag ennél 
rosszabb hírt szeretett volna hallani, ám ilyennel a polgármester 
nem szolgálhatott.

 Az Erzsébet-ligeti egyirányúsítási és parkolási problémával 
kapcsolatban a kérdező és a polgármester is megerősítette, hogy 
az érintett lakók részvételével megtartják a tervezett lakossági fó-
rumot, de csak a nyár vége felé, hogy minden érintett megjelen-
hessen.

Egy a Honfoglalás lakóparkban élő hölgy érdeklődött, lesz-e 
elektromos kisbusz járat a lakópark és a cinkotai HÉV-megálló 
között, valamint mikortól és hogyan lehet jelentkezni a közmeg-
hallgatásnak otthont adó idősek otthonába. Előbbire a polgármes-
ter azt válaszolta, egyszer már volt terv a lakótelepi járat beveze-
tésére, de a lakosság akkor elsöprő arányban – 140:2 – leszavazta. 
Most, mivel kisbuszról van szó, már más a lakók hozzáállása, így 
hosszas egyeztetés után a BKK nem vetette el ezt a tervet, de az 
időpontja még bizonytalan. A XVII. kerületben már sikeresen mű-
ködik hasonló konstrukció.

A nyugdíjasotthonról Kovács Péter elmondta, hogy az épület 
elkészült, kisebb utómunkákat az építkezés közben megváltozott 
jogszabályok miatt még el kell végezni, a használatbavételi en-
gedély megvan, már csak a benne üzemelő intézmény működési 
engedélyének kell megérkeznie. Ennek akadálya még, hogy az 
épület bebútorozására kiírt közbeszerzési eljárás nem járt ered-
ménnyel. A bútorozottság természetesen feltétele a működési en-
gedély kiadásának. Remélhetőleg az újabb közbeszerzési eljárás, 
majd a működési engedély beszerzése nem vesz igénybe olyan 
hosszú időt, hogy szeptemberben ne kezdődhetne el a jelentke-
zés. Ennek menetéről Mikulás Franciska intézményvezető koráb-
ban elhangzott tájékoztatását továbbíthatta a polgármester:

A jelentkezőhöz kiszállnak és kétfajta vizsgálatot végeznek. Aki 
még nem érte el 80. életévét, annál ellátási szükséglet vizsgálatot 
végeznek. A 80 év felettieknél ez nem szükséges, de át kell esni 
egy orvosi vizsgálaton, és ha jogosultnak találják a jelentkezőt, ak-
kor lehet beköltözni a jelentkezéstől számított négy-hat hét múl-
va. Ezt figyelembe véve az első beköltözők valószínűleg az utolsó 
negyedévben vehetik birtokba az intézményt.

MÉSZÁROS TIBOR

A közalkalmazotti jogviszony időtartama: határozatlan idejű közalkalma-
zotti jogviszony. A foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő
A magasabb vezetői megbízás időtartama: 2026. január 1. - 2030. decem-
ber 31., 5 év határozott időre szól.
A munkavégzés helye: az intézmény székhelye: 1165 Budapest, Veres Péter 
út 109., és telephelyei: 1162 Bp., János utca 49., 1162 Bp., János utca 51., 
1164 Bp., Vidámvásár utca 7., 1161 Bp., Érsekújvári utca 7-13.
A munkakörbe tartozó, a vezetői megbízással járó lényeges feladatokról, a 
pályázati feltételekről, a pályázat részeként benyújtandó iratokról, igazolá-
sokról, az illetményről és juttatásokról, valamint a pályázat elbírálásának 
módjáról és rendjéről minden részletre kiterjedő ismertetés olvasható az 
Önkormányzat honlapján, a bp16.hu/hirek/allas oldalra kattintva.
A pályázat benyújtásának határideje: 2025. szeptember 4.
A pályázat elbírálásának határideje: 2025. október 31.

A pályázat benyújtásának módjai: A pályázatot Budapest Főváros XVI. ke-
rületi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának Szociális és Szociális In-
tézményi Irodájához kell eljuttatni az alábbi módok valamelyikén:
Személyesen vagy postán, zárt borítékban a 1163 Budapest, Havashalom 
u. 43-ba a Polgármesteri Hivatalba. A borítékra kérjük ráírni a pályázó ne-
vét, címét, és hogy „Pályázat a Területi Szociális Szolgálat intézményvezetői 
megbízására.” 
E-mailben a mullerkinga@bp16.hu címre. A tárgyban kérjük megjelölni: 
a pályázó nevét, és „Pályázat a Területi Szociális Szolgálat intézményvezetői 
megbízására.” 
További információt nyújt: Müller Kinga intézményi irodavezető: muller-
kinga@bp16.hu, +36-1/401-1733, vagy Török Szilvia intézményi referens: 
torokszilvia@bp16.hu, +36-1/401-1646).

BUDAPEST FŐVÁROS XVI. KERÜLETI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE PÁLYÁZATOT HIRDET
a Budapest Főváros XVI. kerületi Önkormányzat TERÜLETI SZOCIÁLIS SZOLGÁLAT GONDOZÓ MUNKAKÖRÉNEK 

BETÖLTÉSÉRE MAGASABB VEZETŐI (INTÉZMÉNYVEZETŐI) MEGBÍZÁSSAL, az alábbiak szerint:
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iskolai biológia-kémia szakos diplo-
máját 1975-ben szerezte az ELTE TTK 
karon. Egy évig tanított helyettesítő ta-
nárként a Szlovák Kéttannyelvű Gim-
náziumban. 

Szaktárgyai mellett munkaközös-
ség-vezető volt. Szakköröket vezetett 
környezetvédelemből és kémiából. Is-
kolai szinten vetélkedőket szervezett, 
kerületi szinten pedig tanítványaival 
évtizedekig részt vettek a Herman 
Ottó biológia-, és a Hevesy György 
kémia versenyeken, ami a tanulók tehetséggondozását szolgálta.

Emlékezetes kirándulásokat, vetélkedőket vezetett a Naplás-tó-
hoz, a Cinkotai Parkerdőhöz, a Csömöri-tóhoz. Tanítványai az ő 
vezetésével gyönyörködhettek a Csobaj-bánya löszfalában lakó 
trópusi tollazatú méhészmadarakban.

Már az 1990-es években megemlékeztek a Föld napjáról, később 
a Vizek világnapjáról, a Fák, madarak napját pedig kirándulással, 
vetélkedőkkel ünnepelték. 

1976-tól 2007-ig felső tagozatos osztályfőnökként dolgozott. 
Büszke arra a több ezer, ma már felnőtt egykori diákjára, akik még 
mindig nagy szeretettel hívják osztálytalálkozókra, összejövete-
lekre. Vallja, hogy a tanári pálya nem szakma, hanem hivatás.

Dr. Szabóné Mesterházy Zsuzsannának tartalmas pedagógusi 
pályafutásához szívből gratulálunk!

50 éve vette át óvodapedagó-
gusi diplomáját CZEGLÉNÉ 
KRIZSÁN MÁRIA is, így már ő 
is aranydiplomás óvodapeda-
gógus.
1974-ben szerzett középfokú óvó-
női végzettséget Berettyóújfaluban, a 
Zalka Máté Szakközépiskolában. 18 
éves korától gyerekekkel foglalkozott. 
1980-ban elvégezte a Budapesti Tanítóképző Főiskola Óvónői sza-
kát, majd 2002-ben az ELTE Tanító és Óvónőképző Karán gyer-
mektánc oktató óvodapedagógus képzettséget szerzett.

Óvodapedagógusi pályáját 1975-ben a kerületi Kócs utcai óvo-
dában kezdte, majd 10 évet a kistarcsai „Hazai Fésűsfonó és Szö-
vőgyár” óvodájában töltött. Ezt követően 13 évig volt a XVI. kerü-
leti Cziráki utcai óvoda óvónénije. 15 év után a Zuglói Napsugár 
Óvodából ment nyugdíjba, sok-sok szép emlékkel.

Hálásnak érzi magát, hogy ennyi évet tölthetett el ezen a csodá-
latos pályán. Törekedett a szeretetteljes légkör, a nyugodt, csalá-
dias hangulat és az érzelmi biztonság megteremtésére a rá bízott 
gyerekek számára.

A sajátos nevelési igényű, és a halmozottan hátrányos helyzetű 
gyermekek fejlesztése, körülményeik rendezése fontos volt szá-
mára, több éven keresztül dolgozott gyermekvédelmi felelősként.

Az adminisztráció könnyítése érdekében tanfolyamokon fejlesz-
tette informatikai tudását. 

Kiváló kommunikációs készsége segítette az együttműködést a 
kollégákkal és a szülőkkel.

Büszke két felnőtt, vállalkozó fiára, és arra, hogy 25 éve kerü-
letünk lakója. Nyugdíjasként kedvenc hobbijával tölti idejét, na-
gyon szeret táncolni. 2024-ben társastánc tanfolyamon szerzett 
újabb oklevelet.

Eddigi eredményes életútjához gratulálunk, és hosszú, nyugodt 
nyugdíjas éveket kívánunk!

Az idei díszdiplomások korelnöke 
HAMBERGER SÁNDORNÉ, aki 
már rubin díszdiplomára jogosult. 
Ez az elismerés a diploma meg-
szerzése után 70 évvel adható.
A Szegedi Pedagógiai Főiskola föld-
rajz-rajz szakán szerezte általános is-
kolai tanító oklevelét 1955-ben. Gya-
korló évét Csanyteleken töltötte, majd 
okleveles tanárként 1955-ben Csanád-
palotán kezdett dolgozni. 1963 szeptemberétől Budapesten, a 
XVI. kerületi Hősök Fasora Általános Iskolában folytatta a tanítást 
egészen 1989-ben történő nyugdíjba vonulásáig.

Pályafutását a tanítás mellett is a folyamatos tanulás jellemezte, 
mindent megtett szakmai tudásának fejlesztése érdekében. Meg-
szerzett elméleti tudását a gyakorlatban kamatoztatta és kollégá-
inak is átadta. Kiemelkedő munkája, művészi tevékenysége elis-
meréseként számos kitüntetésben részesült, a többi között például 
Miniszteri dicséretet vehetett át, Kultúráért Érdemrendet kapott, 
sőt Csanádpalota Város Díszpolgára címmel is büszkélkedhet. Ke-
rületünk képzőművész-társadalmának is közismert, köztisztelet-
nek örvendő személyiségeként tevékenykedett, megbecsült tagja 
volt a hat évtizedes múlttal rendelkező Corvin Művészklubnak.

A nevelés-oktatás érdekében végzett több évtizedes tevékenysé-
ge megbecsüléseként 2020-ban vas díszoklevélben részesült. Pá-
lyafutása során kilenc osztálynak volt osztályfőnöke ballagásukig.

Gazdag pedagógusi pályafutásához, rubin okleveléhez és művé-
szi tevékenységéhez szívből gratulálunk! 

DEDINSZKY IMRE LÁSZLÓNÉ 
is arany diplomát kapott.
Díszoklevelesünk 1971-ben érettsé-
gizett a Zalka Máté Gimnáziumban, 
Budapesten. 1975-ben a Bajai Tanító-
képző Intézetben általános iskolai taní-
tó végzettséget, 1996-ban a Budapesti 
Tanítóképző Főiskolán német idegen 
nyelv oktató tanító képzettséget, majd 
2005-ben az ELTE Tanító és Óvóképző 
Főiskolai Karán angol idegen nyelv ok-
tató tanítói végzettséget szerzett.

1971-től 1974-ig a XV. Kerületi Sződliget Utcai Általános Isko-
lában tanított, majd 1974-től 1980-ig Kiskőrösön a Petőfi Sándor 
Általános Iskolában volt pedagógus. 1980-ban került a XVI. kerü-
leti Bekecs Utcai Általános Iskolába, ahol 1988-ig dolgozott. 1988-
tól 2002-ig az ELTE Gyakorló Iskolájában szakvezető tanító volt, 
majd 2002-ben visszatért a Budapest XVI. Kerületi Arany János 
Általános Iskolába, ahonnan 2012-ben nyugdíjba vonult.

2019 februárjától a tanév végéig, majd 2024-től szinte folyama-
tosan a mai napig óraadó szeretett iskolájában, a Budapest XVI. 
Kerületi Arany János Általános Iskolában. 

Értékteremtő pedagógusi pályafutásához, és arany díszokleve-
léhez szívből gratulálunk!

DR. SZABÓNÉ MESTERHÁZY ZSUZSANNA is csat-
lakozott az arany díszdiplomások táborához, díszok-
levelét ősszel veheti át.
A középiskolát a XVI. kerületben végezte, az akkori Zalka Máté 
Gimnáziumban, ahol az orosz nyelv mellett latint tanult. Közép-

Tisztelet a pedagógusoknak
A pedagógusnapi ünnepségről beszámoltunk előző lapszámunkban. Az alábbiakban a díszdiplomása-
ink és Váradi Mariann Bárczi István-díjas pedagógus méltatását olvashatják.
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NYESTE PÁLNÉ szintén 1975-
ben szerzett diplomát, így ő is 
arany díszoklevelet vehetett át.

1971-ben érettségizett, és 1975-ben ka-
pott diplomát a Nyíregyházi Bessenyei 
György Tanárképző Főiskola történe-
lem-ének-zene szakán. 

1977-ben férjhez ment, és Pestre köl-
tözött. A XVI. kerületi Georgina Úti 
Általános Iskolában kezdett tanítani, 
majd áthelyezéssel az Árpádföldi Arany János Általános Iskolá-
ba került, ahol nyugdíjazásáig dolgozott. Az iskolában működő 
emelt óraszámú ének-zene oktatást vezette. Közel 20 évig a XVI. 
kerületi Rácz Aladár Zeneiskolában és a Csömöri Krammer Teréz 
Zeneiskolában szolfézst tanított.

A 100 fős iskolai énekkarral számtalan szereplésen vett részt. A 
minősítő hangversenyen mindig arany oklevelet kaptak, a Zene-
akadémián is szerepeltek. 18 éven át a kerületi ének-zene munka-
közösség vezetője volt.

Felső tagozatosoknak történelmet is tanított, és mindig osztály-
főnök volt. Pedagógusi munkáját nagy szeretettel végezte. Ta-
nítványaival, a szülőkkel, és a kollégákkal jó kapcsolatot ápolt. 
Számos főiskolai hallgatót mentorált. Nyugdíjazásáig az iskola 
Minőségirányítási Csoportjának és Diákönkormányzatának veze-
tője volt.

Szakmai munkája elismeréseként 1986-ban Miniszteri dicséretet, 
1997-ben Németh László-díjat kapott.

2018. októberétől 2021. júniusáig ének szakos óraadó tanárként 
tevékenykedett a Budapest XVI. kerületi Arany János Általános 
Iskolában. Ebben az időszakban az iskolai énekkart is vezette, szá-
mos sikeres fellépésük volt különböző iskolai rendezvényeken.

Hosszú, tartalmas pályafutásához és arany díszokleveléhez 
szívből gratulálunk!

SMEJKÁL SZILVIA 50 éve szer-
zett diplomát, ezért már ő is az 
arany díszokleveles pedagógu-
sok közé tartozik. Díszoklevelét 
ősszel veheti át.
Smejkál Szilvia az ELTE Természet-
tudományi karán végzett matema-
tika-fizika szakon 1975-ben. Az első 
munkahelye a XVI. kerületben volt, az 
akkor még működő Szerb Antal Lány-
kollégiumban. Itt volt nevelőtanár 1975-től 1977-ig, majd 1977-től 
1983-ig a szintén XVI. kerületi Békés Imre úti Általános Iskolá-
ban tanított. 1983-tól 2011-ig a Budapest XVI. kerületi Szerb Antal 
Gimnáziumban dolgozott pedagógusként. Az itt töltött évek alatt 
folyamatosan osztályfőnök volt, és három évig 1995-től 1998-ig az 
osztályfőnöki munkaközösség vezetői feladatait is ő látta el.

1997-től 1980-ig, majd 1983-tól 1995-ig a kerületben működő 
Dolgozók Gimnáziumában is tanított.

2011-ben vonult nyugdíjba, azóta is szeretettel gondol vissza pe-
dagógusként töltött éveire.

Sikeres tanári pályájához szívből gratulálunk!

Hivatása iránt elkötelezett, feltétel nélküli elfogadás-
sal végzett, kiemelkedő pedagógiai, szakmai munkája 
és példamutató vezetői tevékenysége elismeréseként 
2025. június 2-án a Cinkotai Huncutka Óvoda fárad-
hatatlan igazgatója, VÁRADI MARIANNA Bárczy Ist-
ván-díjat vehetett át.

1996-ban szerzett felsőfokú végzettséget a Budapesti Tanítókép-
ző Főiskolán. A Cinkotai Huncutka Óvodában 2000. január 1-jé-

től dolgozott. Már fiatalon szívügye 
volt a gyermekek nevelése, hisz 
teljes erőfeszítéssel arra törekedett, 
hogy testben és lélekben is harmoni-
kusan fejlődő gyermekeket adjon át 
nap mint nap a szülőknek. Óvoda-
pedagógusi nevelő-oktató munkája 
során kifejezte elkötelezettségét, és 
mindig a gyermek mindenek felett 
álló érdekeit képviselte. 

Nagy hangsúlyt fektetett a gyerme-
kek személyiségformálására, figye-
lembe véve az egyéni sajátosságokat, 
tisztelve, szeretve, elfogadva személyiségüket.

Vezetőhelyettesként, minőségügyi vezetőként is sikerre ve-
zette óvodáját. A tervszerűség, rendszeresség, következetesség, 
folyamatosság volt jellemző munkájára mind a felkészülésben, 
mind a mindennapi gyakorlatban.

2010-től óvodavezető, óvodaigazgató, aki folyamatosan al-
kalmazkodik az új körülményekhez, elvárásokhoz, könnyen 
veszi az elé gördülő szakmai akadályokat, rendszeresen vesz 
részt különböző tanfolyamokon, képzéseken, mint például a ta-
nügyigazgatási szakértői képzés, pedagógus szakvizsga; szak-
értők felkészítése a pedagógusminősítésre; tanfelügyeleti szak-
értők felkészítése pedagógiai-szakmai ellenőrzésre; felkészítés 
a pedagógiai-szakmai ellenőrzések és pedagógus-minősítési 
eljárások minőségbiztosítási tevékenységére.

Mesterpedagógusként mentorálja az óvodapedagógusok fej-
lődését, tehetségük, képességeik kibontakoztatását. Támogatja, 
bátorítja munkatársai megújulását, tanulmányaik folytatását, 
továbbképzések elvégzését. 

Személyiségére a folyamatos megújulás a jellemző, arra buz-
dítja munkatársait is, hogy váljon igényükké a folyamatos 
önképzés. Innovatív személyiség, keresi az új lehetőségeket, 
intézményébe viszi a továbbképzéseket, amelyeken pedagógus-
társaival együtt részt vesz.

Így kapott helyet az óvodában az „OkosKocka” fejlesztő játék-
család bevezetése. Ennek alkalmazását a gyermekcsoportokban 
kerületi pedagógiai napok keretében megismertette a kerület 
óvodavezetőivel, hozzájárulva ezzel a szakma fejlesztéséhez 
kerületi szinten is. Fontosnak tartotta a gyermekek pozitív én-
képének kialakítása érdekében pedagógusai számára a „Boldog 
óvoda” továbbképzésen való részvételt. 

Hangsúlyt fektet az óvodások iskolára való felkészítésének 
eredményessé tételére. Keresi a lehetőséget a gyermekek képes-
ségeinek felmérésére, hiányos területeik fejlesztésére.

Rendszeresen írt pályázatokat, ezek közül is kiemelkedik a 
2012-ben benyújtott „Színes világ” című pályázata, melynek ke-
retében a gyermekek fejlesztése érdekében a hátrányok leküz-
désére szakköröket szerveztek az óvodában. 

Projektgazdaként segítette a gyermekek beilleszkedését, a te-
hetségek kibontakozását, a szülői közösségek, civil csoportok 
érzékenyítését és mindenekelőtt a pedagógusok képzését.

Elkötelezetten vesz részt a környezetvédelem és -kultúra ala-
kításában. Az Ostoros és Jövendő utcai óvoda is Örökös Zöld 
óvoda címmel rendelkezik. „A legszebb konyhakertek” pályá-
zatra benevezve, „Magyarország legszebb konyhakertjei” or-
szágos program közösségi kategóriájában 2018-ban, 2019-ben, 
valamint 2020-ban első helyezést értek el.

Az utóbbi években nagy lendülettel vetette bele magát az Óvo-
da harmadik, Vágás utcai telephelyének elindításába.

Pszichológiai, pedagógiai ismereteit folyamatosan bővíti, em-
patikus, elfogadó magatartást tanúsít kollégái felé. Vezetőként 
teljes mértékben a pozitívumokra támaszkodik, így épít a teljes 
alkalmazotti közösség eredményeire.

Eredményes pályafutásához a legnagyobb elismeréssel és 
megbecsüléssel gratulálunk, az elkövetkező nyugdíjas éveihez 
pedig nagyon jó egészséget kívánunk!  
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Az államtitkár felidézte, 
hogy a templom építé-
sének idején az ország 
majdnem egy évszázada 
a trianoni sokkból lába-
dozott, elődeink építő 
munkája pedig ma is 
példaként állhat előt-
tünk. 

Szatmáry Kristóf or-
szággyűlési képviselő 
beszédében köszönetét 
fejezte ki mindenkinek, 
aki hozzájárult ahhoz, 
hogy a plébánia meg-
újulhasson. A képviselő 
munkája nyomán a korábbi években har-
minc millió forintos támogatás érkezett, 
de az egyházmegye is hathatós segítséget 
nyújtott. 

Az összefogás jegyében a hívek szintén 
igyekeztek adományaikkal, jótékonysági 
bálok szervezésével hozzájárulni a fel-
újítás előremozdításához. Soltész Miklós 

Megújulhat a Sashalmi Krisztus 
Király Plébániatemplom teteje
Hatvanmillió forintos állami támogatással újulhat meg a Sashalmi 
Krisztus Király Plébániatemplom elöregedett és beázó tetőszerke-
zete. A hírt június 12-én Soltész Miklós, egyházi és nemzetiségi 
kapcsolatokért felelős államtitkár jelentette be, aki a plébániát és a 
hozzá tartozó Meszlényi Zoltán Közösségi Házat is megtekintette, 
valamint az esti szentmisén is részt vett, melyet Nagy Zoltán plé-
bános celebrált. 

tájékoztatóján megjelent Kovács Péter 
polgármester és dr. Herbszt Enikő önkor-
mányzati képviselő is. 

GUETH ÁDÁM

A közalkalmazotti jogviszony időtartama: határozatlan idejű közalkalma-
zotti jogviszony. A foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő
A magasabb vezetői megbízás időtartama: 2026. január 1. - 2030. decem-
ber 31., 5 év határozott időre szól.
A munkavégzés helye: az intézmény székhelye: 1163 Bp., Vívó utca 2., és 
telephelyei: 1165 Bp., Centenáriumi sétány 5/A., 1163 Bp., Kolozs utca 36., 
1163 Bp., Cziráki utca 22., 1162 Bp., Monoki utca 67., 1164 Budapest, Fel-
sőmalom utca 5-7.
A munkakörbe tartozó, a vezetői megbízással járó lényeges feladatokról, a 
pályázati feltételekről, a pályázat részeként benyújtandó iratokról, igazolá-
sokról, az illetményről és juttatásokról, valamint a pályázat elbírálásának 
módjáról és rendjéről minden részletre kiterjedő ismertetés olvasható az 
Önkormányzat honlapján, a bp16.hu/hirek/allas oldalra kattintva. 
A pályázat benyújtásának határideje: 2025. szeptember 4.
A pályázat elbírálásának határideje: 2025. október 31.
A pályázatot Budapest Főváros XVI. kerületi Önkormányzat Polgármesteri 
Hivatalának Szociális és Szociális Intézményi Irodájához kell eljuttatni az 
alábbi módok valamelyikén:
Személyesen vagy postán, zárt borítékban a 1163 Budapest, Havashalom 
u. 43-ba a Polgármesteri Hivatalba. A borítékra kérjük ráírni: a pályázó ne-
vét, címét, és hogy „Pályázat az Egyesített Bölcsőde intézményvezetői megbí-
zására.” E-mailben a mullerkinga@bp16.hu címre. A tárgyban kérjük meg-
jelölni: a pályázó nevét, és „Pályázat az Egyesített Bölcsőde intézményvezetői 
megbízására.” 
További információt nyújt: Müller Kinga intézményi irodavezetől: muller-
kinga@bp16.hu, tel.: +36 1/401-1733) vagy Török Szilvia intézményi refe-
rens: torokszilvia@bp16.hu, tel.: +361/401-1646).

BUDAPEST FŐVÁROS XVI. KERÜLETI ÖNKORMÁNY-
ZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETEPÁLYÁZATOT HIRDET

a XVI. kerületi Kertvárosi Egyesített Bölcsőde KISGYER-
MEKNEVELŐ MUNKAKÖRÉNEK BETÖLTÉSÉRE ma-
gasabb vezetői (INTÉZMÉNYVEZETŐI) megbízással.

A közalkalmazotti jogviszony időtartama: határozatlan idejű közalkalma-
zotti jogviszony. 
A foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő.
A magasabb vezetői megbízás időtartama: 2026. január 1-től 2030. decem-
ber 31., 5 év határozott időre szól.
A munkavégzés helye, az intézmény székhelye: 1165 Bp., Sarjú út 5., valamint 
a Rákosmenti Mezei Őrszolgálatot Fenntartó Társulás tagjainak földrajzi te-
rülete, ami Budapest X., XVI., és XVII. kerületeinek közigazgatási területe.
A munkakörbe tartozó, a vezetői megbízással járó lényeges feladatokról, a 
pályázati feltételekről, a pályázat részeként benyújtandó iratokról, igazolá-
sokról, az illetményről és juttatásokról, valamint a pályázat elbírálásának 
módjáról és rendjéről minden részletre kiterjedő ismertetés olvasható az 
Önkormányzat honlapján, a bp16.hu/hirek/allas oldalra kattintva. 
A pályázat benyújtásának határideje: 2025. szeptember 1. 17:30 óra.
A pályázat elbírálásának határideje: 2025. október 31.
A pályázatot az alábbi módok valamelyikén lehet benyújtani:
Zárt borítékban tértivevénnyel postai úton, Budapest XVI. kerületi Polgár-
mesteri Hivatal Ügyfélszolgálatára, cím: 1163 Budapest, Havashalom u. 43.
Zárt borítékban személyesen ügyfélfogadási időben a Budapest XVI. kerü-
leti Polgármesteri Hivatal Ügyfélszolgálatára, cím: 1163 Budapest, Havas-
halom u. 43.
A borítékra kérjük ráírni a pályázó nevét, címét, valamint: „Pályázat a Rákos-
menti Mezei Őrszolgálat igazgatói megbízására.”
További információ kérhető:  dr. Köles Zsuzsanna gazdálkodási irodaveze-
tő: drkoles@bp16.hu, tel.: +36-20/265-4773

BUDAPEST FŐVÁROS XVI. KERÜLETI ÖNKORMÁNY-
ZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETEPÁLYÁZATOT HIRDET

a Rákosmenti Mezei Őrszolgálat  
MEZŐŐR MUNKAKÖRÉNEK BETÖLTÉSÉRE 

magasabb vezetői (IGAZGATÓI) megbízással,.
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– MIT KELL TUDNUNK A JÁNOS UTCAI 
NAPKÖZIS TÁBORRÓL?
– Táborunk a kertvárosi általános isko-
lákba járó diákoknak kíván érdekes, szó-
rakoztató nyári programot nyújtani. A 
jelentkezés a Kerületgazda Szolgáltató 
Szervezet honlapján történik, vagy sze-
mélyesen, minden héten hétfőn és kedden 
reggel 7-től 10 óráig a táborban.
A gyerekeknek napi három étkezést és 
reményeink szerint nagyon színvonalas 
programokat biztosítunk.

– MONDANA NÉHÁNY PÉLDÁT?
– A legtöbb program házon belül várja 
őket, de néhányszor ki is mozdulunk a 
tábor területéről. Nagyon népszerű a ko-
sárlabda, a csocsó, a léghoki, és idén van 
egy újabb pingpongasztalunk is, amelynél 
mindig nagy a sorbanállás. Idén már újra 
használhatjuk az uszodát, amelyhez szá-
mos vízi játékot, eszközt vásároltunk. El-
látogatunk a Magyar Honvédség Újszász 
utcai Anyagellátó Raktárbázisára, ahol sok 
érdekesség, katonai jármű várja a gyereke-
ket, amelyeket közelről meg is lehet nézni. 
Elmegyünk továbbá a Tanyaudvarba is, 
ahol azok is mindig jól érzik magukat, akik 
már nem először látják az ottani állatokat.

– MILYEN PROGRAMOK LESZNEK A TÁBO-
RON BELÜL?
– Minden nap gazdag a kínálat. Van kon-
cert, bábszínház, kutyabemutató. Vendé-
günk lesz egy BMX-világbajnok, hívtunk 
capuera-oktatót és vívócsapatot is, lesz 
darts klub, sakkoktató és kaszkadőr, to-
vábbá az elmaradhatatlan ugrálóvár. A 

pedagógusok sorversenyeket szerveznek, 
és kézműves tevékenységekkel, drámajá-
tékokkal, kreatív foglalkozással biztosítják 
a minőségi időtöltést. Visszatérő vendége-
ink a rendőrök, akik a közbiztonsági, köz-
lekedési problémákról tartanak előadást, 
és a Vöröskereszt aktivistái, akik hasznos 
egészségügyi bemutatót tartanak. A gye-
rekek egészségének biztosítása érdekében 
minden hétfőn reggel gyermekorvosok el-
lenőrzik őket, és folyamatosan jelen van a 
védőnői szolgálat is.

– MENNYIBE KERÜL A TÁBORBAN EGY 
HÉT?
– Teljes áron 21 500 Ft, a rendszeres gyer-
mekvédelmi kedvezményben részesülők 
számára térítésmentes étkezéssel 13 300 Ft, 
a három- vagy többgyerekes, vagy tartó-
san beteg gyerekek esetén 18 400 Ft.

– HÁNY GYEREKKEL INDULT AZ ELSŐ 
TURNUS?
– 140 gyerekkel, és a továbbiakra is van 

már 400 főre elő-
jegyzésünk. A 
gyerekekre peda-
gógusok vigyáz-
nak, egyszerre 
minimum 10 fővel. 
A tábor augusztus 
utolsó teljes heté-
ben zár.

A Kerületgazda 
Szolgáltató Szer-
vezet vezetője, 
Csillik Kristóf el-
mondta még, hogy a táborozás előkészí-
tése nagy feladatot rótt a kerületgazdákra. 
A kertészek száma 30-40 fő között ingado-
zott, akik rendbe tették a tábor 8 hektáros 
területét. Tavalyról maradt őszi lombból 
28 teherautónyit kellett elszállítani. Mun-
katársai közül Kricsfalussy Nikolettát és 
Szűcs Attilát emelte ki Csillik Kristóf, akik 
kiemelkedően sokat tettek a tábor érdeké-
ben.

MÉSZÁROS TIBOR 

Ki vigyáz a gyerekre a vakáció alatt?
Ez a kérdés bizony sok szülőben felmerül a nyár közeledtével, de 
kerületünk már sok évtizede kínál megoldást a problémára. Ko-
rábban ez önkormányzati feladat volt, ma már nem az, de a XVI. 
kerületi Önkormányzat mégis részt vállal ennek a gondnak a meg-
oldásából azzal, hogy évről évre megnyitja a János utcai napközis 
tábort. A tábor működéséről Parászka Emil táborvezetővel beszél-
gettünk a június 23-i tábornyitás után.

A népszerű közösségi oldalon korábban 
meghirdetett Hónap babája elnevezésű ver-
senyre egy olyan fotóval lehet nevezni, ame-
lyen az apróság a XVI. Kerületi Önkormány-
zat által felajánlott fürdőlepedőben látható. 
Ez annak a babakelengyének a része, ame-
lyet minden kertvárosi újszülött ajándékba 
kap néhány babaápolási cikkel együtt. 

A szavazatok alapján február hó-
napban BORS ANILLA LÍVIA nyerte 
a babaszépségversenyt. Az ajándék-
csomagot, amely vásárlási utalványt és babafotózást 
is tartalmaz, Ács Anikó alpolgármestertől vették át a 
szülők. 

Ács Anikó elmondta, hogy az ajándékcso-
magon látható kép nagyon lekötötte a kis-
asszony figyelmét, sokáig szemlélődött a 
színes ábra láttán.

Bors Anilla elsőszülöttként érkezett a 
családba. Sajnos a nagyszülők az Anilla 
körüli napi teendőkben nem tudnak részt 
venni, hiszen messze laknak Budapesttől. 
Ez azonban később még jól jöhet a csepere-
dő kislánynak, hiszen mind az anyai, mind 
az apai nagyszülők a Balaton közelében 
élnek, ami szép nyári élményeket ígér a 
későbbi időkre. Anilla nyugodt, kiegyen-

súlyozott baba, legtöbbször átalussza az éjszakát, sőt, ha nagyon 
belejön, még a délelőttökből is el-el csíp egy-két órácskát a szun-
dításra. 

Sok boldogságot a kis hölgynek, legyen sok örömük egymásban!
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Dr. Kolyvek Antónia elmondta, 
hogy a BBT egy olyan alternatív 
vitarendezési fórum, amely első-
sorban a fogyasztók és vállalkozá-
sok közötti vitákat segít rendezni 
bírósági eljárás nélkül. 
A BBT ingyenes, gyors, és a bíró-
sági eljárásoknál sokkal rövidebb 
idő alatt ígér megoldást. Elsősor-
ban fogyasztói jogviták rendezé-
sében kívánnak segíteni. A tényállás megismerése után megpró-
bálnak egyezséget kialakítani a szolgáltató és a fogyasztó között. 
Ez az esetek túlnyomó többségében meg is valósul, hiszen mind-
két fél érdeke, hogy ne kelljen hónapokig a bíróságra járni.

Vitarendezés per nélkül
Szinte mindenki életében adódik olyan konfliktus, sérelem, 
amelynek megoldása bírósági eljárást igényelne. A perek azon-
ban néha nagyon elhúzódnak, és sokba is kerülnek. Szerencsére 
ma már létezik egy gyorsabb és olcsóbb – konkrétan ingyenes – 
megoldás. Erről tartott előadást dr. Kolyvek Antónia, a Budapesti 
Békéltető Testület (BBT) munkatársa a János utcai Derűs Alkony 
Gondozási Csoport székhelyén a nyugdíjas korosztálynak.

A BBT azonban nem csak fogyasz-
tói vitákban jár el, hanem például 
pénzügyi viták megoldásában is. 
Ilyen esetekben a Pénzügyi Békélte-
tő Testülethez kell fordulni.

Dr. Kolyvek Antónia részletes ismer-
tetőt tartott a szervezet működéséről, 
felsorolva a Békéltető testület által le-
folytatott eljárás előnyeit a hagyomá-

nyos bírósági eljárással szemben. Ennek az eljárásnak további előnye, 
hogy nem csak személyesen, hanem e-mailben is meg lehet indítani 
az ügyintézést. Az ezzel kapcsolatos kérelmét bárki beadhatja a htt-
ps://bekeltet.bkik.hu weboldalon a kérelem menüpontban.

M.T.

Horváth László a kábítószer-fogyasztás el-
leni küzdelem világnapja alkalmából tartott 
konferencia megnyitóján úgy fogalmazott: 
van néhány olyan nap, amikor cselekvésre 
kell felhívni a társadalom figyelmét, s ezek 
közé tartozik ez a világnap is, amelyet min-
den évben egyre szélesebb körben rendeznek 
meg. A kormánybiztos ugyanakkor leszö-
gezte, ilyenkor nincs mit ünnepelni, ám az bi-
zakodásra adhat okot, hogy egyre több társa-
dalom érti meg ennek a napnak az üzenetét. 
A kábítószerrel szembeni küzdelmet egészen 
addig folytatni kell, míg azt fel nem szá-
moljuk – hangoztatta. A kábítószer korunk 
pestise, egy ragály, a kábítószeripar pedig 
nemcsak a fogyasztó pénzét veszi el, hanem 
tönkreteszi egész családja egészségét, életét. 
Kiemelte, hogy a kábítószer valamennyi tár-
sadalmat egyformán pusztítja, ugyanúgy, 
mint a fertőzések általában, és nem válogat 
vallás, bőrszín vagy társadalmi berendezke-
dés alapján. Horváth László azt mondta: ez 
ellen mindenkinek egyszerre és ugyanúgy 
kell küzdeni a világ bármely pontján. Egy 
olyan világ megteremtését szorgalmazta, 
amely nem tűri meg a kábítószert. Kiemelt 
célként fogalmazta meg, hogy ne a kábítószer 
határozza meg az ifjúság jövőjét, és azt hang-
súlyozta: a prevenció nemcsak a rendőrség, a 
kormány és az egészségügyi ágazat, hanem 
mindannyiunk közös feladata, egyben a ki-
sebb, helyi közösségek legapróbb prevenciós 
tevékenységéért is háláját fejezte ki. 

Töreki Sándor, az országos rendőrfőkapi-
tány bűnügyi helyettese közölte: a konferen-

cia üzenete a biztonság, egészség, közösség 
kifejezések egymás mellé helyezésével fed-
hető le. A vezérőrnagy kiemelte, a kábító-
szer-használók nem veszik figyelembe azt, 
hogy a legdrágábbat, az egészségüket koc-
káztatják, a kábítószerek készítői mérgeket 
állítanak elő, erre pedig van felvevőpiac, a 
kereskedők pedig ebből élnek, gazdagodnak. 
A bűnügyi főkapitány-helyettes elmondta: 
a konferencián lehetőség nyílik arra, hogy a 
bűnmegelőző szakemberek szót váltsanak 
például az egészségügyi és a szociális szfé-
rával, illetve külön kiemelte és megköszönte 
a Magyar Máltai Szeretetszolgálat e területen 
folytatott tevékenységét. 

Surján Orsolya országos tisztifőorvos azt 
emelte ki, hogy a kormány a zéró toleran-
ciával világos üzenetet fogalmazott meg, és 
hatékony küzdelemre ad lehetőséget a kábí-
tószerrel szemben. Elmondta, hogy a Nem-
zeti Népegészségügyi és Gyógyszerészeti 
Központ a mentális egészség megőrzésében, 
fejlesztésében, a megelőzésben zászlóshajóvá 
kíván válni. A kábítószer nemcsak egész-
ségügyi, hanem szociális és oktatási kérdés 
is – fogalmazott. Összefogásra van szükség, 
és ebben segíthetnek az ilyen fórumok is, 
amelyeken a különböző „csapatok” jól együtt 
tudnak működni – tette hozzá a tisztifőorvos, 
aki a példaértékű helyi munkát végző szer-
vezetek fontosságát hangsúlyozta, kiemelve, 
hogy ebben a munkában mindenkinek sze-
repe van, és csak az összefogás hozhat ered-
ményt.

KISZLER FERENC

„A kábítószer korunk pestise”
A kábítószerek fogyasztása nem alapjog, vagy szerzett szabadságjog; a dro-
gok előállítása, terjesztése és maga a fogyasztás sem tud mást produkálni, 
csak roncs embereket, roncs családokat, közösségeket, társadalmat – jelen-
tette ki a kábítószer-kereskedelem felszámolásáért felelős kormánybiztos.



Az Önkormányzat  lapja      11

Az Ersébetligeti Színház nézőterét zsúfo-
lásig megtöltő közönséget Vincze Andrea, 
a Duna Karnevál művészeti igazgatója 
köszöntötte, majd Szabó Csilla, az intéz-
mény vezetője tekintett vissza röviden a 
rendezvény három évtizedes múltjára, 
kiemelve Mucsi János szerepét a fesztivál 
megvalósításában. Majd Kovács Péter pol-
gármester méltatta mindazokat, akiknek 
a Duna Karnevál megerősödése és magas 
művészi színvonala köszönhető, és e gon-
dolatok jegyében nyitotta meg a néptánc-
versenyt.

Ezúttal három nemzet néptáncosai ne-
veztek be a versenybe. Törökországból az 
Arany Híd (Altin Küprü) Néptáncegyüt-
tes, Olaszországból a Cori-i Történelmi 
Zászlódobáló Társulat, Észak-Macedóni-
ából pedig a Nikola Vapcarov Néptánc-
együttes versengett a közönség és a zsűri 
kegyeiért. Amíg az ítészek visszavonultak 
döntést hozni, addig egy görög, olasz, 
spanyol és magyar táncosok-
ból összeállított nemzetközi 
csapat, az Európa Tánc Kara-
ván társulat szórakoztatta a 
közönséget.

A produkciók mindegyikét 
fergeteges lendület, pazar, szí-
nes fellépőruhák és nem átla-
gos tánctudás jellemezte. Azt 
már mondani sem kell, hogy 
a nemzetközi zsűri természe-
tesen nehéz helyzetben volt, 
de végül egyezségre jutottak a 
sorrendet illetően.

Az Arany Lánchíd-díjat az 

Észak-Macedóniából érkezett Nikola Vap-
carov Táncegyüttes vehette át. A török 
Altin Küprü Táncegyüttes produkcióját 
Ezüst Lánchíd-díjjal jutalmazta a zsűri, 
az olasz, rendkívül látványosan mozgó 
Történelmi Zászlódobáló Társulat, a Sto-
rici Sbandietori Együttes pedig a Bronz 
Lánchíd-díjat érdemelte ki. 

A hangulat már eddig is rendkívüli volt, 
de amikor kiderült, hogy a közönségdíjat 
is a győztes macedónok, a Nikola Vap-
carov Néptáncegyüttes nyerte el, valóság-
gal elszabadult a pokol. Olyan ováció tört 
ki a színházteremben, amilyet csak ritkán 
lehet látni.

Úgy tűnt, hogy a nézők és az előadók 
egyformán jól érezték magukat az előa-
dás alatt, és a 30. Duna Karnevál Lánchíd 
Néptáncversenyét a szép emlékeik között 
fogják megőrizni.

MÉSZÁROS TIBOR

XXX. Duna Karnevál – XIV. Lánchíd 
Nemzetközi Néptáncverseny 
Kerek évfordulóhoz érkezett a Duna Karnevál, Európa legnagyobb nem-
zetközi kulturális és folklórfesztiválja, amelyet először 1995-ben rendez-
tek meg Mucsi János (1948–2024), a magyar néptánc- és táncszínházi 
élet egyik meghatározó alakjának ötlete alapján. A fesztivál célja a külön-
böző kultúrák közötti párbeszéd és barátság erősítése. A Duna Karnevál 
idén ünnepelte fennállásának 30. évfordulóját. Az évente ismétlődő fesz-
tivál fővárosunk több helyszínén megjelenik, így nálunk, az Erzsébetli-
geti Színházban is, ahol idén 14. alkalommal rendezték meg a fesztivál 
részeként a Lánchíd Nemzetközi Néptáncversenyt.
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Helytörténet

Kiragadott gondolatok egy készülő kiállításhoz
A Kertvárosi Helytörténeti Füzetek kultúrtörténeti sorozatának a szerző által írt, gyűjtött adatait, képeit is 
felhasználva készül a 125 éves a Rákos Vidéke, a mi vasárnapi újságunk kiállítás. Alább kiemelünk néhány már 
megjelent, de a kiállításhoz is felhasználandó gondolatot a korabeli jótékonysági, műkedvelő színházról, a 
képek és szavak múltból ránk maradt viszonyáról.                                                                                     Sz.R.

Mi volt előbb, a szó 
vagy a kép? Barlang-
rajzokat alkotó előde-
ink vajon hány szóval 
kommunikáltak? Mert 
a megtalált barlangraj-
zokból következtetve a 
képi eszközöknek már 
teljes birtokában voltak. 
Ismerték az állat moz-
gását, izomkötegeit, a 
természetes anyagokból 
nyert festékekből kivá-
lóan tudták utánozni a 
természet színeit. Tud-
tak stilizálni is. (Embert 
például sosem rajzoltak 
realistán, egy-két vonal, 
a fej helyén hatalmas 
maszk, esetleg fegyver a 
kézben, pedig anatómia-
ilag megtehették volna, hiszen az altamirai rajzok akár Barcsay 
Anatómiai atlaszában is helyet kaphatnának.) Vajon a szókészsé-
gük is ilyen kialakult volt? 

Mik lehettek az első szavak? Én, te, enyém, tied. Élelem. 
Sötét és világos. Hideg és meleg. És utána jöhetett a szavak 
összefűzése, először gyakorlati kérdések, mit, hogyan csinál-
janak, majd a történetek elmondása este, a tűz körül, háttal 
a barlang falának, szemmel tartva a bejáratot. Először talán 
csak összefoglalták, mi történt aznap. Persze beleszőtték a vi-
harba, napsütésbe vélt szellemeiket, kezdetleges isteneiket is, 
a realizmus és a fantázia vállvetve álltak egymás mellett, az 
első, szóbeli irodalom a mese volt. És természetesen ez volt 
egyúttal a saját, meghatározott területű helyük szájról szájra 
hagyományozott története, végül is a szavakban megőrzött 
történelem kezdete is. 

A történelem megfoghatatlan építőkövei a képek. (...)
A múlt ködbe vész, mint Leonardo képein a táj a portrék mö-

gött. A portré a pillanat, amit megéltek őseink, a táj mögötte a 
történelem lazúros díszlete, átüt rajta az idő. Színházi díszlet-
ként látjuk a képet a múltról. (...)

A kiállítás témája újra a megfoghatatlan. (…)
… mégis vezérfonal, útikalauz azoknak, akik szeretnek a 

múltban kalandozni, szeretik a színjátékot, kíváncsiak, mi vesz 
rá komoly egzisztenciájú embereket arra, hogy amatőrként 
idegen ruhába bújva, arcukat kifestve, idegen emberek mon-
datait ágálják ismerőseik tapsától megrészegülten. (…)

Gyakorlati útmutató, ötlettár azoknak, akik elhatározták, 
hogy közvetlen környezetük mindennapi együttlétét, kapcso-
latait, jobbá, érdekesebbé, élhetőbbé tegyék (...)  

Mi a műkedvelő színház? Maga a tett: a játék, vagyis a han-
gok, képek, zenék egymásba fonódása másodlagos jelekben 
maradt ránk. Néhány újsághír (hangulatjelentés), néhány fotó, 

jótékonysági névsorok, 
ráfordított koronák, pen-
gők lajstroma jelzi, hogy 
valami történt. A játék 
maga a semmibe foszlott, 
mint a hullámok mosta 
homokvár a tengerpar-
ton. Ami érzékelhetően 
megmaradt, a játék ered-
ménye: a részben a jóté-
konysági előadásokon 
összegyűlt koronákból, 
pengőkből felépíttetett 
épületek, iskolák, temp-
lomok a tárgyiasult em-
lékek, néhányan közülük 
jócskán kivetkőzve ere-
deti formájukból. (...)

A társas-lét mozaikkoc-
káiból áll össze a korabe-
li jelen, amire mi, kései 

utódok visszatekintünk. Mert a „kis” történelmeknek mindig 
fontos eleme az elődök által megélt jelen, a társas-lét, a szó-
rakozás egy magasabb rendű formája: a közös kultúra közös 
átélése. (...)

Elődtelepüléseinken, ahol – mint másutt is – folyamatosan ját-
szódtak a drámák, az élet tragikomédiái töltötték ki a hétköz-
napokat, s az emberek, hogy oldják ezeket a tragédiákat, és újra 
éljék a komédiákat, újra és újra megrendezték maguknak az 
életük mását kicsi vendéglők különtermében, kaszinókban fel-
állított színpadokon. Nincs köztük Shakespeare, hogy az egész 
világ számára érvényessé tegye a pillanatok számára teremtett 
játékukat. Lehet róluk lekezelően beszélni: amatőrök, finomab-
ban: műkedvelők, de mielőtt elítélően legyintünk, gondoljunk 
bele, ezek a műkedvelők saját közvetlen környezetük, települé-
sük ünnepeit rendezték meg, nem mellékesen jótékonysági cél-
ból, hiszen a legtöbb előadás bevételét valamilyen, a közösség 
számára hasznos tevékenységre áldozták, úgy, hogy közben 
feltehetően ők és nézőik is jól érezték magukat. (...)

A huszadik század első évtizedeiben mit tesz az önmagát és 
hasonló életvitelű környezetét szórakoztatni vágyó polgár? 
Saját maga bújik a sztárok bőrébe, legyen hivatalnok, közsé-
gi elöljáró, kocsmáros, temetkezési vállalkozó, mosodás vagy 
hadirokkant leventeoktató. Összeszövetkeznek, műkedvelő 
előadást rendeznek, és játszanak is benne, a település ven-
déglőinek erre épített színpadán vagy a helyi kaszinóban. 
Természetesen így ez nagyon leegyszerűsített summázás a 
kultúrának erről a széleskörű formájáról. Ennél jóval többről 
lenne szó. Mert a műkedvelésnek eme bő fél évszázadnyi idő-
szakában a helyi társulatok játéka hozzásegített az iskolák, 
templomok felépüléséhez, a települések felvirágzásához. Az 
alulról szerveződő közösségi lét rövid időszaka ez, két hábo-
rúval tönkretéve. (...)

A vizi pipacs című előadás Rákosszentmihályon
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Kedves Látogatóink!
Az Erzsébetligeti Színház

JÚLIUS 14. ÉS AUGUSZTUS 10. KÖZÖTT 
A LÁTOGATÓK ELŐTT ZÁRVA TART!

Augusztus 11-től ismét várjuk Önöket!

Kerületünk a Kertvárosi Helytörténeti és 
Emlékezet Központ jóvoltából csatlako-
zott az országos rendezvények sorához. A 
Tóth Ilonka Emlékházhoz tartozó oktatási 
központban filmvetítés, tárlatvezetés és 
az 1956-os forradalom idején használatos 
fegyverekből összeállított kiállítás volt a 

Múzeumok 
éjszakája
A Múzeumok Éjszakája Magyarország 
egyik legnépszerűbb kulturális esemé-
nye. Idén már 23. alkalommal rendez-
ték meg június 21-én, szombaton. Or-
szágszerte közel 460 helyszínen, több 
mint 2700 program várta mindazokat, 
akik romantikusnak találják az éjsza-
kai múzeum-, galéria-, vagy könyvtár-
látogatást, kiállítóhelyek felkeresését. 
Persze nemcsak éjszaka vannak prog-
ramok, jellemzően délután 16–17 órá-
tól kezdődnek, de van, ahol bizony 
hajnali 2-ig tartanak nyitva.

programban, a Tájház pedig egy színda-
rabbal készült erre a napra. A Paris Musi-
cal Műhely Művészeti Egyesület Lélekva-
rázs színjátszó körének növendékei adták 
elő a Szívünk kerülete – XVI. című rövid, 
zenés színdarabot. A művet Szalma-Baksi 
Ágnes, Pekár István János és dr. Doór-Héri 
Anikó írta a Kerületünk története rajzokban 
nagyoknak és kicsiknek című helytörténeti 
kiadvány első három kötetét használva for-
rásul, amelyet Lantos Antal helytörténész 
és Teszák Sándor grafikusművész hozott 
létre azzal a céllal, hogy könnyed előadás-
módban, Teszák Sándor mosolyt fakasztó 
karikatúráival illusztrálva ismertessék meg 
a kerületieket Kertvárosuk történetével.

A darabban megelevenedtek a kerület 
történelmi korokig visszanyúló hiteles tör-

ténetei és a nem bizonyítható, de szórakoz-
tató legendák is. Többek között színpadra 
léptek a Cinkotát egykor birtokló apácák, 
majd a török hódítók, Mátyás király, a 
cinkotai kántor, és a települést újraalapí-
tó Beniczky földesúr is. A gyerekek nagy 
lelkesedéssel vettek részt a sok öltözéssel 
és színváltással járó, eléggé „munkás” pro-
dukcióban, amelyben volt próza és voltak 
énekszámok is. Az előadás egyúttal a Lé-
lekvarázs Színjátszó Kör növendékeinek 
vizsgaelőadása is volt.

M.T.
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–  Röviden azt mondhatom, ismét egy 
eredményes évet zártunk. Nagyon sok 
éremmel gazdagodott a gyűjteményünk. 
A kicsikkel 12 éves korig bezárólag isko-
lai kézilabda-fesztiválokon vettünk részt, 
ahol még nem készül rangsor, de azért 
mindenki látja az erőviszonyokat, és ne-
künk nincsen szé-
gyenkeznivalónk. Az 
U15, az U16-os és az 
U20-as korosztályban 
érmesek lettünk. Négy 
játékosunk bekerült a 
tehetséggondozó prog-
ramba, két sportolónk 
pedig a fiú serdülő vá-
logatott szűk keretébe, 
és strandkézilabdában 
is kaptak meghívást a 
neveltjeink. Azokon a 
kupákon, amelyeken 
elindultunk, mindenhonnan valamilyen 
színű éremmel tértünk haza.

– UTOLJÁRA AKKOR BESZÉLGETTÜNK, 
AMIKOR A KMSE BIRTOKBA VETTE A 
BUDAPESTI ÚTI CSARNOKOT. MILYENEK 
A TAPASZTALATOK? BEVÁLT AZ ÚJ HELY-
SZÍN?
– Úgy költöztünk be, hogy tudtuk, a hasz-
nálattal párhuzamosan még dolgoznunk 
kell a végleges állapot elérésért. Ez folya-
matosan tart azóta is. Elkészült a kis tor-
naterem, ahol már most is vannak kisfog-
lalkozások, de szeptembertől rendszeres 
mozgásfejlesztő programot indítunk. A 
nagyterem teljes kihasználtsággal üzemel, 
és nemsokára használható lesz a kondite-
rem is. Elkészült több öltöző, és elkészült 
egy olyan helyiség is, amelyben rendsze-
resen gyógytornászt, dietetikust és gyógy-
masszőrt fogunk foglalkoztatni.

– MI VAN MÉG, AMI AZ EREDETI ELKÉP-
ZELÉSEKBEN SZEREPELT, DE MÉG NEM 
VALÓSULT MEG?
– A konditeremmel kapcsolatos befejező 
munkákon kívül szeretnénk még lehető-
séget teremteni előadások megtartására 
is. Szülőknek, sportolóknak nyújtanánk 
tájékoztatást a legkorszerűbb ismeretekről, 
továbbá foglalkoznánk sportolók rehabili-
tációjával, gyógykezelésével, természete-
sen megfelelő szakemberek segítségével. 
És sajnos nem oldódott meg a legnagyobb 
problémánk: a mostani csarnok nem elég 

nagy ahhoz, hogy beleférjen egy szabvá-
nyos méretű kézilabdapálya. Így a kicsik 
ugyan játszhatnak itt hivatalos mérkőzé-
seket, de a nagyobbak hazai meccseihez 
mindig keresnünk kell egy lehetőleg közeli 
sportcsarnokot, ahol fogadhatják ellenfele-
inket.

– HÁNY SPORTOLÓJA VAN 
JELENLEG A KMSE-NEK?
– A Pumuklival együtt kö-
zelítjük a háromszáz főt.

– HÁNY EDZŐ GONDOS-
KODIK A SZAKMAI MUN-
KÁRÓL?
– Tíz edzőnk van, és van kü-
lön kapusedzőnk is. Utóbbi 
ismert alakja a magyar kézi-
labdának, Sugár Tímea, aki 
105-szörös válogatott, volt Európa-bajnok-
ként erősíti az edzői gárdát. Itt jegyzem 
meg, hogy szeptembertől elkezdjük majd 
az egyéni képzéseket is.

– KIK AZOK A KOLLÉGÁK, AKIK A LEGNA-
GYOBB ELSZÁNTSÁGGAL SZOLGÁLJÁK A 
MAGYAR KÉZILABDASPORT ÜGYÉT? 
– Mindegyik kollégám él-hal a kézilabdá-
ért, és megtesz mindent a sikerekért. Leg-
szívesebben mindenkit felsorolnék. De ha 
mégis meg kell neveznem – ahogy monda-
ni szokták néhány egyenlőbbet az egyen-
lők között – akkor Kovács Nóra, a Pumukli 
vezetője, Szladányi Gábor vagy Bozsovics 
Rebeka neve jutna eszembe először. Azon-
ban a többiek is fontos, hozzáértő tagjai 
az edzői csapatnak. És elismeréssel tekint 
mindenki arra az edzőkollégára, aki csí-
pőműtét előtt áll, bottal közlekedik, de 
ahogy ismerjük, a műtét előtti utolsó napig 
fogja végezni munkáját, nem kis megpró-
báltatások árán.

Évet zárt és érmeket osztott 
a KMSE
Június az ünnepélyes évzárók hónapja. A XVI. kerületi KMSE, a kézilab-
dázók utánpótlásáról gondoskodó egyik legfontosabb budapesti után-
pótlás-nevelő egyesület és „leányvállalata”, a Pumukli Kézilabda Után-
pótlásképzésért Alapítvány egésznapos rendezvénnyel mondott búcsút a 
2024/25-ös idénynek. Az értékelésre Rozmán Attilát, a klub elnökét kértük.

– AZ ÖNÖK ALAPFELADATA AZ UTÁNPÓT-
LÁS-NEVELÉS. MILYEN EREDMÉNNYEL 
VÉGZIK EZT A MUNKÁT?
– Tizennyolc olyan sportolónk van, aki ná-
lunk kezdett és bejutott a válogatottba. Kö-
zülük a legnagyobb név Simon Petra Eu-
rópa-bajnoki bronzérmes, Magyar Kupa 

győztes válogatott kézilabdá-
zó, irányító, de nálunk ismer-
kedett a sportággal a korábbi 
nagyok közül Tomori Zsuzsa 
is, aki kiskorától nemzetközi 
szinten ismert játékos volt, és 
Tamás Krisztina is profi kar-
riert futott be. Rajtuk kívül 
sokan vannak még a nevelt-
jeink közül, akik nem lettek 
ennyire ismertek, de komoly 
csapatok tagjaiként álltak 

helyt a kézilabda világában, nem is mindig 
hazai klubokban.

Déltán 15 órakor következett a megszám-
lálhatatlan mennyiségű arany-, ezüst- és 
bronzérem átadása. Ebben a műveletben 
Kovács Péter polgármester is segédkezett, 
aki kézfogás vagy pacsi kíséretében gratu-
lált a játékosoknak sikeres szereplésükhöz. 

Az egésznapos rendezvény az épület-
ben és azon kívül is kínált programot az 
évzáró résztvevőinek. A csarnokban kü-
lönböző „játékosanyagból” – szülőkből, 
edzőkből, kicsikből, nagyokból, fiúkból, 
lányokból – verbuvált csapatok vívtak 
egymással öldöklő csatákat, a szabadban 
pedig két ugrálóvár, kosárpalánk és egy 
méretes, fenséges illatot árasztó bogrács 
csalogatta a jelenlévőket. A zavartalan él-
ményhez hozzájárult az is, hogy a verő-
fényes napsütés reggeltől estig kitartott, 
akárcsak az évzáró résztvevői.    

MÉSZÁROS TIBOR 
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Sikerült! Ha hajszállal is, de az Ika kiharcolta az I. osztályba való 
feljutást. Kellett hozzá némi szerencse is, de az életben mihez nem 
kell? Ha az utolsó előtti fordulóban a végül 3. Mészöly Foci Suli nem 
döntetlent (1-1) játszik a Rákosmentével, hanem nyernek, akkor bi-
zony ők a 2. helyezettek és a feljutók. De a sportban – mint tudjuk 
– nincsen „ha”.
A Budapest II. osztály végeredménye: (az élcsoport)

1. Nagytétény ...........73 p 3. Mészöly FC ...........69 p
2. Ikarus ....................70 p 4. Soroksár II .............56 p

Az Ikarus vezetőségét dicséret illeti, mert időben lépett az edző-
kérdés ügyében – Lőrincz Emil helyett Takó Csaba lett a csapat ve-
zetőedzője –, és dicséret illeti az új edzőt is, hiszen miután átvette 
az együttes irányítását, 8 mérkőzésen egy vereség, egy döntetlen 
mellett hat győzelemre vezette a fiúkat. Továbbá nem utolsósorban 
dicséret illeti a játékosokat (a 21 éves Juhász Áron 28 góljával lett a 
csapat gólkirálya, az egész csoport 3. legjobb gólszerzője!) a remek 
teljesítményért, és dicséret illeti a maroknyi, elszánt „szurkolótá-
bort” is, akik végig kitartottak az együttes mellett.

Újságunk sportrovata gratulál Kertvárosunk legjobb labdarúgócsa-
patának a nagyszerű szerepléshez, és kívánunk sok sikert a Buda-
pesti Amatőr bajnokság I. osztályához. 

Érdekesen alakult a másik mátyásföldi együttes, az MLTC szerep-
lése. Az őszi rajt viszonylag jól sikerült (két győzelem, egy döntet-
len, egy vereség). A további 11 meccsen viszont egy döntetlen és egy 
győzelem mellett 9(!) vereség következett. Az így szerzett, összesen 
11 pont csak a 16., utolsó helyre volt elegendő.

És jött a tavasz. És micsoda fordulat! A 15 forduló mérlege: 1 döntet-
len, 4 vereség és 10 győzelem. Az őszihez hozzáadott plusz 31 ponttal 
az utolsó helyről egészen a 7. helyig kapaszkodtak fel. Ez már igen-
csak szép teljesítmény, amely a vezetőedző, Víg László munkáját is 
dicséri. A csapat gólkirálya Szépe Norbert lett, 15 találattal.

IKARUS: 
Budapest I. osztály!

Meg kell jegyezni, hogy az őszi vereségsorozatot megszakítva a 11. 
fordulóban a feljutást is befolyásoló bravúrt hajtottak végre: ideigle-
nesen „hazai” pályájukon, a RAFC új sporttelepén 2-0-ra legyőzték 
az Ikarus nagy riválisát, a Mészöly FS-t. Akkor még nem gondoltuk, 
milyen nagy szívességet tesznek az IKÁ-nak.

Dicséret illeti tehát az MLTC együttesét is, hiszen az utolsó helyről 
a jó középcsapat posztjára került. Itt említeném meg, hogy az MLTC 
II (tartalékcsapat) Szép Ernő edző hathatós vezetésével, nagy küzde-
lem után, kiharcolta a Budapest III. osztályban való bennmaradást.

A két mátyásföldi csapat után nézzük, hogy alakult a két rákosz-
szentmihályi együttesünk, a RAFC és az RSC sorsa:

A csoportlétszámok változása miatt a II. osztályból a III. osztályba 
száműzött RAFC ellenfele (Zuglói Medvék) az őszi első fordulóban 
nem jelent meg a mérkőzésen, ezért a szentmihályiak kaptak 3 pon-
tot. Ezután viszont három vereség következett. Közben régen várt 
esemény történt az egyesület életében: 2024. szeptember 21-én, hét 
év száműzetés után újra elfoglalhatták a vadonatúj Pirosrózsa utcai 
sporttelepet. Az új pályán, az első meccsen az akkor megosztott első 
helyen álló Újpesti Haladás ellen, egy sokáig emlékezetes találkozón 
6-7 lett az eredmény úgy, hogy félidőben a vendégek már 5-1-re ve-
zettek. 

A hátralévő nyolc fordulóban 5 győzelem, egy döntetlen és két ve-
reség következett. Az új pályán eddig lejátszott 9 meccsen 6 győze-
lem, egy döntetlen és két vereség a mérleg. Végeredmény a 14 csapa-
tos mezőnyben: a RAFC a 6. helyen végzett 44 ponttal (26 mérkőzés, 
13 győzelem, 5 döntetlen, 8 vereség, 103:68).

Itt álljunk meg egy pillanatra! A kis létszámú bajnokságban (14 csa-
pat) parádés teljesítmény a több mint 100 gól! Csupán a bajnokcsapat 
Union II szerzett ennél többet, 120-at. A 100. találat Ebenhardt Ta-
más nevéhez fűződik. (A 16 csoportos II. osztályban a feljutó Ikarus 
96 gólt szerzett.) Az összképet kissé rontja viszont a sok (68) kapott 
gól. Ennél többet csupán öt csapat kapott.

Összességében a körülményekhez képest nem mondható rossz-
nak, inkább közepesnek a RAFC teljesítménye. Néhány bosszantó, 
váratlan vereséget elkerülve elérhették volna akár a dobogót is. A 
következő 2025/26-os bajnokságban, az új (immár élőfüves pályán) 
talán sikerül.

A másik rákosszentmihályi csapat az RSC szerepléséről sajnos nem 
sok jót írhatunk. Az évek óta sok problémával küszködő együttes 
(játékosok olykor nem látogatják az edzéseket, fluktuáció, anyagi 
nehézségek, saját pálya hiánya stb.) nagyon nehéz helyzetben mű-
ködik. Minden tiszteletünk Lohn Jánosé, az egyesület elnökéé, aki a 
mostoha körülmények ellenére is mindent megtesz a fennmaradás 
érdekében. Már a most véget ért bajnokság őszi idénye is katasztro-
fálisra sikerült: a 13 fordulóban 11(!) vereség, egy döntetlen és egy 
győzelem állt a nevük mellett. (Érdekes, hogy ez az egy győzelem a 
helyi rivális, az MLTC II ellen született.) Az így szerzett négy pont 
„természetesen” az utolsó, 14. helyre volt elég, és előrevetítette a ki-
esés árnyékát. 

Bizakodásra adott okot a tavaszi első forduló, ahol idegenben, a vé-
gül 8. helyen végző Palota ellen meglepő, 2-1-es győzelem született. 
Kiderült, korai az öröm, a hátralévő 12 meccsen az őszhöz hasonló 
11 vereség következett mindössze egyetlen győzelem mellett. Fur-
csa, de ismét a kiesés elleni harcban sorstárs MLTC II volt a szenvedő 
fél. A bajnokságban összesen 10 pontot szerző szentmihályiak hatot 
a mátyásföldiektől csentek el, ennek ellenére ők estek ki, az MLTC II 
pedig bent maradt.

A Budapest III. osztály 2. csoport hátsó fertálya (két kiesővel):
12. MLTC II  ................................  pont
13. Büske  ....................................12 pont
14. Rákosszentmihályi SC.........10 pont

***
A csapatok most pihenőre mennek. A 2025/26. évi Budapest-baj-

nokságban négy osztályban is képviselve lesznek kertvárosi csa-
pataink: I. osztályban az Ikarus, a II. osztályban az MLTC I., a III. 
osztályban a RAFC és az MLTC II., a IV. osztályban pedig az RSC. 
Sok sikert!

Szintén sok sikert és jó nyaralást kívánunk a csapatok, klubok ve-
zetőinek, edzőinek, játékosainak és a hűséges és lelkes szurkolóknak 
is, továbbá a csapatoknak sikeres felkészülést a következő, 2025/26. 
évi bajnokságra!

VARGA FERENC

Évet zárt a Ziccer
Kertvárosunk régóta sportos kerület hírében áll, a Zic-
cer Kosársuli Sportegyesület idei tanéve pedig tovább 
gyarapítja a sikereket. A kosarasok június 17-én, a Jókai 
Mór Általános Iskola tornatermében tartották évzáró-
jukat, melyre Kovács Péter polgármester is ellátogatott. 

A kerület elöljárója beszédében elárulta, fiatal éveiben maga is 
próbálkozott a sportággal, ám a labda után nyúlva ujjai gyakran 
megsérültek, ezért végül felhagyott a kosárlabdával. A Ziccer 
sportolói első helyet szereztek a Regionális Kadet Bajnokságon, az 
U16-os csapat pedig a közelmúltban aranyérmet nyert az országos 
bajnokságon, az ünneplésre tehát bőven van ok. A Ziccer 2003-ban 
alakult és 2016 óta edzenek a Jókai Iskola TAO-pályázat keretében 
felújított tornatermében, de a Hermann Ottó Általános Iskolában 
is jelen vannak. Az oklevelek és érmek kiosztásában Kovács Péter 
is segédkezett. További eredményes versenyzést kívánunk!

GUETH ÁDÁM
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– AZ ÁRPÁDFÖLDI TENISZ CLUB (ÁTC) 
IMMÁRON NÉGY ÉVTIZEDES MÚLTRA 
TEKINT VISSZA. MESÉLJ KICSIT A KEZDE-
TEKRŐL ÉS A PÁLYÁK FEJLŐDÉSÉRŐL!
– A kezdetekről csak szájhagyomány és a 
dokumentumok alapján tudok beszélni, 
mivel akkor még nem voltam tag. 1985-
ben az akkori kerületi tanács végrehajtó 
bizottsága aláírt egy végzést arról, hogy az 
akkori nevén Árpádföldi Torna Club ren-
delkezésére bocsátja a Zöldséges utca, Mo-
noki utca és Állás utca által határolt terüle-
tet, hogy oda sportpályát építsenek. Ez egy 
korábban feltöltött terület volt. Az ÁTC 
tagjai saját erejükből, nagyrészt saját költ-
ségen láttak neki az építkezésnek, és két te-
niszpályát építettek, a mainál kisebb terü-
leten, akkoriban még a Zöldséges utcával 
párhuzamos tájolással. Körülbelül tíz év 
múlva, 1995-96 körül kilencven fokot for-
dítottak a pályák tájolásán – a Monoki és 
az Állás utcával párhuzamban – hogy szű-
ken ugyan, de egy harmadik is elférhessen. 
Azóta még kétszer bővült az ÁTC területe. 
A ma klubházként működő faház erede-
tileg a rendőrség körzeti irodájaként szol-
gált, és tartozott hozzá egy bekerített telek 
is, ezért a teniszpályáknak megmaradt 
telekméret nagyon keskeny volt a három 
pályához. Az iroda 2004-ben szűnt meg, 
ezért tárgyaltunk az akkori polgármester-
rel, Szabó Lajos Mátyással, aki rendelkezé-
sünkre bocsátotta a faházat és a hozzá tar-
tozó telket. Így tudtuk bővíteni, szélesíteni, 
majd pedig hitelesíttetni a pályákat, hogy 
megfeleljenek a Tenisz Szövetség előírása-
inak. Egy kisebb (play & stay) pályával is 
gyarapodtunk, ami kifejezetten az 5-8 éves 
gyermekek számára épült. A parkolóban 
tizenkét autó is elférhet, ami megkönnyíti 
a családok számára a közlekedést.

– HOGYAN KERÜLTÉL A TENISZ KÖZELÉ-
BE?
– 1969-ben kézilabdázni mentem a Vasas-
ba, de akkor pici gyerek voltam, ezért a be-
állós pozícióba tettek. Egy év alatt kiderült 
számomra, hogy a nagyobbak összedarál-
nak. Akkor döntöttem úgy, hogy olyan 
sportot szeretnék, amiben nem ütközhetek 
össze más emberekkel. 1970-ben egyik osz-

Miltényi Éva és Amberger Árpád

Szerbiában, Čačakban rendezték meg a 
gyerek fitnesz világbajnokságot, ahova 
nagy létszámú delegációval utazott ki a 
Mazotti SE. 

A szombat délelőtti versenynek Bolvá-
ri-Takács Dávid (13 éves) volt a főszereplő-
je, ugyanis fitnessben bronzérmes lett. Majd 
vasárnap a fitness challange versenyen – 
amely egy hat állomásból álló erőpróba – 
ezüstérmet akasztottak a nyakába, végül, 
hogy teljes legyen a gyűjtemény, a csapat 
tagjaként még besöpört egy aranyérmet is.

A következő éremszerző Madarász Do-
rottya (11 éves) lett artistic fitness kategó-
riában, egyetlen ponttal lemaradva a világ-
bajnoktól, így ezüstérmet ünnepelhetett.

A szombati nap legnagyobb sikerét Béres 
Bellatrix (12 éves), és Lázár Lilien 
(12 éves) érte el, hiszen mindket-
ten a dobogó legmagasabb foká-
ra állhattak fel az igen népes és 
erős mezőnyben. Bella akroba-
tikus fitnessben, Lulu pedig ar-
tistic fitnessben utasította maga 
mögé a mezőnyt. Bella vasárnap 
az aranyérmes csapatnak is tagja 
volt.

Hati Szófia (14 éves) toronyma-
gasan megvédte a tavalyi világ-
bajnoki címét akrobatikus fitness 
kategóriában, és ő is tagja volt az 
aranyérmes csapatnak.

Fáska Dóri artistic fitnessben lett 
aranyérmes a 14-15 évesek korosz-
tályában. Dóri nemzetközi szinté-
ren a semmiből ért a legmagasabb 
szintre – korábban nem volt nem-

zetközi eredménye –, így nagy meglepetés 
okozott mindenkinek. Mögötte egy másik 
mazottis szerzett ezüstérmet, Stiener Laura 
(15 éves), aki pár héttel korábban a junior 
Európa-bajnokságon már 6. volt.

A másik nagy meglepetést a nemrég le-
igazolt Soni Bindi (14 éves) okozta, aki ar-
tistic fitness kategóriában ért el nagyszerű 
eredményt a világbajnoki ezüstérem meg-
szerzésével.

Az egyéni versenyszámok után a csapat-
verseny következett. Ez azt jelenti, hogy 

6-7 fős csapatok mutatnak 
be fitness koreográfiát, ame-
lyekben a kivitelezés mellett 
a történetnek is fontos sze-
repe jut. A 15 csapat közül a 
Mazotti SE tagjai az arany-
érmet hozták el: Hati Szófia, 
Bolvári-Takács Dávid, Hajba 
Mila, Somodi-Fülöp Zea, Bé-
res Bellatrix, Győző Gréta és 
Bali Zsófia. 

Pontszerző helyen végeztek 
a 20-25 fős nemzetközi me-
zőnyben a következő tehetsé-
gek: Madarász Kátya, Orbán 
Dalma, Győző Gréta, Magyar 
Borbála 4., Kézdi Titanilla pe-
dig 6. lett.

A nap végén Lázár Lilien a 
fitness challange versenyben 
a 4. helyet érte el.

Teszák Marianna a siker 
titkai között a magas szín-
vonalú szakmai munka és a 

versenyzők kitartó szorgalma mellett az 
egyre szaporodó nemzetközi sikerek fel-
tételei között említette meg a XVI. kerületi 
Önkormányzat által nyújtott támogatást is. 

TUDÓSÍTÓNKTÓL

Öt arany a világbajnokságról
Teszák Marianna, a Mazotti Fitness SE elnöke és lelke a tavaszi 
junior- és felnőtt Európa-bajnokság sikerei után reményét fejezte 
ki, hogy nyáron a fiatalok követik a nagyok példáját. Jóslata bevált. 
Követték.
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Negyvenéves az Árpádföldi Tenisz Club 
– interjú Amberger Árpáddal
Az Árpádföldi Tenisz Club 1985 óta, immár négy évtizede öregbíti a sportszerető 
Kertváros hírnevét. A klub szívesen fogadja a versenysportolókat, de azokat is, akik 
hobbiként, szabadidős tevékenységként űzik ezt a mozgásformát. Az ÁTC egyesületi 
elnökével, Amberger Árpáddal beszélgettünk a klub megalakulásáról és történetéről, 
valamint kitűnő eredményeikről és jövőbeli terveikről.

tálytársam hívott a KSI-be teniszezni. Ké-
sőbb a katonaság, az egyetemi évek és más 
családi okok miatt kis szünet következett, 
de a tenisz szeretete azóta is tart. 1997-ben 
kerültem az ÁTC-hez egy barátom hívásá-
ra. Először picit nehezen jöttem bele újra, 
de végül hamar visszajött a tudásom. So-
kat köszönhetek a sportnak, és úgy gondo-
lom, hogy fiatalon tart.

– HOGYAN VÁLTÁL AZ ÁTC ELNÖKÉVÉ?
– Az ÁTC története két korszakra osztható. 
Az 1985-ös alapítástól 2003 végéig, tizen-
kilenc éven át Horváth Gábor töltötte be 
az elnöki tisztet, aki szívvel lélekkel vitte 
a hátán a klub ügyeit. 2004-ben javasolt az 
elnöki posztra és a tagság meg is válasz-
tott. Azóta vagyok az ÁTC elnöke, már 
több mint huszonegy éve. Van egy ötfős 
elnökségünk, ahol mostanra hatékonyan 
megosztjuk a feladatokat. Az elnökségben 
Baumholczer Tamás felelős a karbantartá-
sért, javításokért, irányítja a gondnokot, de 
a Budapest-bajnokságban szereplő kettes 
csapat szervezésében is helytáll. Kincses 
Attila a sportszakmai részért felel, legin-
kább az első, OB III-as csapat nevezéseit, 
mérkőzéseit szervezi. Mészáros Gyula a 
közösségi programokért felel, évzáró bu-
likat, bográcsozásokat, házibajnokságokat 
szervez. Van egy online időpontfoglaló 
rendszerünk és webkameráink, amivel 
nyomon követhetjük a pályát. A pályafog-
lalások koordinálásában Dr. Pászti-Nagy 
András van segítségünkre. 

– HÁNY ÁLLANDÓ TAGOTOK VAN?
– A tagságunk a felnőtteknél huszony-
nyolc-harminc fő között változik, az 
utánpótlásban pedig tizennyolc-huszon-
öt közötti létszámban jönnek gyermekek. 
Ők általában a nyári táborokat követően 
szoktak csatlakozni hozzánk. Az utánpót-
lásunkat az Önkormányzat is kiemelten 
támogatja, a Kerület Ifjú Sportolója pá-
lyázat segítségével. Ennek feltétele, hogy 
a gyermek kerületi lakos legyen, tizeny-
nyolc év alatti és rendszeresen sportoljon 
az ÁTC-ben. Minden olyan gyermek után, 
aki havi tizenötezer forint tagdíjat fizet be, 
az Önkormányzat ugyanekkora összeggel 
támogatja az utánpótlást. 

Az álladó tagok mellett lényegesen na-
gyobb azon kerületi amatőr sportolók szá-
ma, akik bérletcsomag vásárlásával rend-
szeresen sportolnak a szabad pályákon. Az 
ő számuk 130-150 fő között van évente.

– AZ UTÁNPÓTLÁSBAN RÁADÁSUL 
KOMOLY EREDMÉNYEKKEL BÜSZKÉLKED-
HETTEK.
– Dobó Csilla és édesapja Dobó János ko-
moly munkát folytatnak edzőkként, és 
kiváló utánpótlás fejlesztést végeznek. A 
Kincses család gyermekei, Kristóf és Ko-
los, saját lányom Hanna, mind Jánosnál 
fogtak először teniszütőt. Kristóf két éve 
nyert ösztöndíjat az USA-ba, a chatanoo-
ga-i egyetemre, Kolos pedig idén ősszel 
fog kezdeni a Harvardon. Ő 2007-ben szü-
letett, jelenleg tizenkilencedik a magyar 
ranglistán – tizennyolc évesen ő a legfia-
talabb a magyar élmezőnyben. Nagy Iza-
bella a tizennégyes korosztályban negye-
dik a ranglistán.  A 2024-es évet – még az 
L12-es korosztályban – a 3. helyen zárta, 
így a Magyar Tenisz Szövetség utánpót-
lás válogatottja bővített keretének tagja. 
Hanna lányom sajnos a gimnázium elején 
abbahagyta a versenysportot, de rengeteg 
szép, apa-lánya közös emlékkel lettünk 
gazdagabbak. 

– ÖT ÉVE, AMIKOR A KLUB HARMINCÖT 
ÉVES VOLT, VILÁGJÁRVÁNY TOMBOLT. 
HOGYAN ÉRINTETT EZ TITEKET?
– A járvány első hónapjaiban volt némi 
visszaesés, de Kovács Péter polgármester 
úr tudott segíteni bérleti díj engedmény-
nyel. Később a teniszpályák látogatottsága 
is visszaállt, hiszen akinek igazolása volt 
arról, hogy munka vagy sport miatt marad 
távol az otthonától a kijárási tilalomban, 
az nyugodtan jöhetett. Ráadásul jó időben, 

friss levegőn tudtunk edzeni, a teniszben 
pedig a távolságtartás sem okozott gon-
dot, más sportokkal ellentétben. Úgy em-
lékszem, hogy a covid-időszak végére a 
bevételünk is visszaállt, mert az emberek 
nem nagyon tudtak máshol sportolni, ahol 
a szabad levegő és a távolságtartás bizto-
sított volt. 

– MIK A TERVEITEK A JÖVŐRE NÉZVE?
– Némileg bizonytalanná teszi a helyze-
tünket, hogy az Önkormányzattal való 
szerződésünk határozatlan idejű. Ez a na-
gyobb beruházásoknál kockázatot jelent, 
de reméljük a szerződésünk még sokáig 
élni fog. Gondolkozunk a világítás fejlesz-
tésén, hogy az őszi időszakban is tudjunk 
20-21 óráig edzeni. Szeretnénk a régi, öreg 
rendőrségi faház helyett egy kőépületet 
emelni, erre nagy szükségünk lenne. 

– HOGYAN ÜNNEPLITEK AZ ELMÚLT 
NEGYVEN ESZTENDŐT?
– Június 21-én tartunk egy ünnepi közgyű-
lést és tisztújítást, amit összekötünk a 40 
éves évforduló megünneplésével. Az el-
nökségünk ötéves mandátuma is idén fog 
lejárni. Még indulok az elnökségért, bár 
már lassan szeretném átadni ezt a pozíci-
ót. Az ÁTC-t társadalmi munkában tartjuk 
fenn és működtetjük. Az ünnepségen ko-
rábbi elnökünk, Horváth Gábor rengeteg 
képet szedett össze a múltból, ezekből is 
fogunk vetíteni, és egy egésznapos prog-
rammal, bográcsozással, játékokkal készü-
lünk tagjaink és hozzátartozóik számára.

GUETH ÁDÁM

Kincses Kolos saját nevelésű játékos 

Amberger Árpád és Sákovics Péter 
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INGATLAN

Megvételre keresek felújítandó 
mini garzont a kerületben lakó-
telepen 24M Ft készpénzért. 20-
533-7912

Centenáriumi lakótelepen eladó 
új állapotú, parkra néző I. eme-
leti 1+2 félszobás lakás. 20-462-
2627

Lakást vásárolnék saját részre a 
Szent Korona vagy Egyenes la-
kótelepen, 1-2. emeletit. 30-946-
2412

A kerületben található teljesen 
felújított, lakótelepi 53nm-es la-
kásomat kerületi, vagy zuglói 
kertes házra cserélném. 30-326-
8485

Mátyásföldi repülőtér mögött 
kiskert termelő gyümölcsfákkal 
bérbe adó. 20-913-4783

Kiadó 40nm-es családi ház 
komplett felszereléssel, búto-
rozva. Internet van. 200E Ft/hó 
+ rezsi. 20-534-7002

A Centenáriumi lakótelepen KI-
ADÓ szép, világos, bútorozott 
garzonlakás. 20-377-5403

Kiadó a Szalmarózsa utcában 
56nm-esI emeleti, bútororzatlan, 
2 szobás lakás. 30-976-0292

Eladó Lajosmizsén, ősparkban 
tanya 6 szobás 2 szintes házzal 
9 ha akácerdővel, 4,3 ha legelő-
vel, a semmi közepén 210 mil-
lió. 70/338-7789

Újpest központjában 58 nm-es 
téglalakás mélygarázzsal kiadó, 
270000/hó + rezsi 70/338-1613

VEGYES

Építkezésből megmaradt 
Ytong Classic GT tégla 
60x20x20-as, teherhordó, 24 
db, 800 Ft/db 20/498-6812

3D táblás kerítéselem 5 mm 
vastag horganyzott, 1db 
205x35-ös, 1 db 240x105-ös, va-
donatúj, + 1 db 55x100-as, 2db 
240x70-es, 1db 70x75-ös hor-
ganyzott lefestett, használt. 21 
ezer Ft. 20/498-6812

Malterosláda szögvas kerettel, 
vastag lemezből 120x80-as 52 
cm magas, festett, jó állapotú, 
15 ezer Ft/db. 20/498-6812

Többfunkciós fémkeretes fa ke-
rítéselem (akár zsaluzáshoz), 
200x35x5cm-esek, jó állapot-
ban 1500Ft/db. 20/498-6812

Teljes horgászfelszerelés el-
adó. 2 db horgászbot (T mat-
ch), orsó (Silstar Eurostar 6 
db), zsinórok, úszók, horgok, 
merítőháló, haltartó, nem a 

legújabbak, de jó állapotban 
örökségből 15 ezer Ft az egész. 
20/498-6812

Akác tűzifa, száraz, kuglizva 
800kg, kiváló minőségű, 45000 
Ft. 70/338-1613

Lemez keretű szúnyogháló 
140x90, 2 személyes kis méretű 
rekamié, ágyneműtartós szek-
rény eladó. 20-547-6947

Új méteráru 200F/m, új töröl-
köző és konyharuhák eladó. 
409-2240

Férfi kerékpár eladó. XVI. cen-
tenáriumi lakótelepen. kiss.at-
tila72@gmail.com

Ingyen elvihetők Réka szek-
rénysor nyitott elemei és 2 db 
heverő. Centenáriumi lakótele-
pen. 20-462-2627

Alkalmi nagytakarításra meg-
bízható, alapos munkát végző 
takarítónőt keresek. 30-410-
7125

Eladó natúr, mindkét oldalán 
használható gyapjú szőnyeg 
1,7x2,4m 10E Ft-ért. 20-534-
1816

Eladók: vasasöves kerítések, 
2x égetett kémény tégla 200 db. 
403-1270 este

Ajtórács, fürdőkád ülőke, ágy-
nemű tartó, tollpárnák, pap-
lanok, plédek eladók. 20-547-
6947, 405-0083

Nagyteljesítményű Whirlpool 
mobil klíma eladó. 20-915-1656

4 db acélfelni Toyota Yaris-ra 
14” -os eladó. 30-974-3171

Rozsdamentes mosogató, kör 
alakú, 40cm átmérőjű 4E Ft-ért 
eladó. 30-974-3171

FÉG VB4-es parapetes vízboj-
ler új kazánnal, tartalék alkat-
résszel, parapettel eladó. 20-
517-6318

Eladó leanderek – rózsaszín és 
fehér színben kb. 1m magasak. 
20-545-7598

Eladó 1 hengeres kompresszor 
tartállyal, 2 db benzineskan-
na, nagy méretű csöves TV, 
zománcos mosogató. 403-1270 
este

Becsületes, elvált asszony sok 
szabadidővel szeretne segíteni 
idős, gyermektelen személy-
nek bármikor, bármit. 30-420-
2238

Bontott, festett drótfonat, 
Grundig TV jelképes összegért 
elvihető. Puszpáng tövek el-
adók. 30-363-5936

Eladó új, damaszt 230x140 cm-
es asztalterítő + 12 szalvéta, kézi 
horgolású 80x80 asztalterítők. 
Fehér cérna ablakfüggönyök 
230x380. 403-1335

Asztali mini klíma Kühler Arctic 
Air új, eredeti csomagolásban. 
Ár megegyezés szerint. 30-309-
9342

Eladó ultrahangos illóolaj párá-
sító új, eredeti csomagolásban. 
Ár megegyezés szerint. 30-309-
9342

Kompresszor hibás Orion klíma 
alkatrésznek eladó. 405-5160

Ingyen elvihető 30-35 db 7,5l-es 
befőttes üveg. 20-232-9272

Elektromos kerékpár új akkuval, 
fa gyaluk eladók. Kovács 30-946-
6157

Renault Megane-hoz (3-as) len-
géscsillapító G-81 49-es új, ere-
deti dobozában eladó. 30-717-
3134

Eladó 10E Ft/db áron: 3 égős 
gáztűzhely, natúr gyapjú 
szőnyeg kétoldalas 1,7x2,4m. 20-
534-1816

Eladó: Bőr garnitúra fotellel, 
70cm-es fürdőszobai szekrény 
mosdóval együtt. 20-562-1649

Vadonatúj összecsukható ven-
dégágy matrac 12E, 2 db újszerű 
hátizsák 4E Ft/db a kerületben 
eladók. 259-0405

Whirlpool felültöltős mosógép 
40E Ft, 2 és 4 személyes kávéfő-
ző, zománcozott lábos és fazék 
eladók. 30-255-9818

2 db 85x200 cm-es fa rácsos ajtó, 
Zanussi 192l hűtő 57l-es mélyhű-
tő résszel eladók. 30-255-9818

Eladó új, motoros háti permete-
ző 1 éves garanciával – betegség 
miatt 85E Ft-ért. 30-413-4344

Alig használt VÖLKER fém szer-
kezetű, fékezhető, guruló kórhá-
zi ágy távirányítóval, emelhető 
ágykerettel, felfekvés elleni víz-
hatlan matraccal, kapaszkodó-
val 190E Ft-ért eladó. 403-1565, 
30-722-3302

6-os női, 7 sebességes, alacsony 
átlépőjű, teljesen új női kerékpár 
eladó. 20-417-9600

Pacsirta rádió, fürdőkád, 2 db 
85x200 fa rácsos ajtó, 2,5 l-és 
új olajsütő, zománcozott lábas, 
fazék, csatos befőttes üvegek, 
Whirlpool felültöltős mosógép, 
kotyogós kávéfőző eladók. 30-
255-9818

Tetődoktor! Régi hajlott tetők 
javítása, cseréje, beázás elhá-
rítás, bádogozás, Lindab tető, 
új tető cserepezése, kisebb ja-
vítások, SOS munkák: 06-30-
622-5805, 06-20-466-2774

Asztalos vállal: meglévő aj-
tók, ablakok szigetelését, 
javítását, régi ablakszárnyak 
thermo üvegre alakítását, 
elöregedett szigetelő gumik 
cseréjét, régi és új fa lépcsők 
gyártását, javítását. 30-265-
9477

VÍZSZERELÉS. Csapok, 
mosdók, WC-tartályok, 
WC-k, szifonok stb. Cseréje. 
Új vízvezetékek kiépítése, 
régiek cseréje. 20-412-0524

Építőipari munkákat válla-
lunk: tető építés, felújítás, 
javítás, autóbeálló építés, 
hőszigetelés, kerítés építés, 
felújítás, térkövezés, betono-
zás, falazás, vakolás, gipsz-
kartonozás, burkolás. Csalá-
di házak, lakások nyaralók 
teljeskörű felújítása, bővíté-
se. A munkálatokra garanci-
át vállalunk! 20-330-4597

Nyugdíjasoknak alapítvá-
nyi alapú ingyenes étkezte-
tés házhoz szállítva 30-242-
3669

Otthoni munka! Reklám-
termékek összeállítása, cso-
magolások és egyebek el-
érhetőségei. Érdeklődni: 
audiopress.mozellosite.com 
(ügyfélszolg: 20-496-3980) 
Audiopress Hungary Bt.



Villanyszerelés, hibakere-
sés, villanybojlerek vízkő-
telenítése, javítása, cseréje. 
Rácz Mihály 30-296-5590, 
260-7090 

Sok éves tapasztalattal ren-
delkező brigádunkkal épí-
tőipari munkálatokat vál-
lalunk: gipszkartonozás, 
glettelés, festés, vakolás, bur-
kolás, homlokzati hőszigete-
lés, aljzat betonozás, kerítés 
építés. Igény esetén teljeskö-
rű anyagbeszerzés, kiszállí-
tás. 20-249-4793

Használt, de jóállapotú szekré-
nyek 222x200x65 cm 8 ajtós, két 
kisebb és még egy kisebb IN-
GYEN elvihetők. Szerelésben és 
szállításban nem tudok segíteni. 
403-1565, 30-722-3302

3 éves faház, Candy mélyhűtő, 
fagyasztó hibátlan állapotban 
40E Ft-ért eladó. 403-1565, 30-
722-3302

Méterárú új 200Ft/m, 2 db rovar-
háló műanyag kerettel 139x52,5 
cm 1,5E Ft, kárpitozott fotel 1,5E 
Ft/db eladó. 409-2240

Eladó 190x150 cm bontott fa ab-
lak, redőnnyel, jó állapotban. 30-
689-2892

LOMTALA- 
NÍTÁST 

vállalok pincé-
től a padlásig. 
Telektisztítást, 
zöldhulladék, 
sitt szállítás. 
Éjjel-nappal 
hétvégén is. 
30-232-1060

Kihasználatlanság miatt jó ál-
lapotú háztartási eszközök, 
konyhai edények, tányérok 
evőeszközök, poharak eladók. 
Ár megállapodás szerint. 30-
381-3167

Középkorú, személyes ba-
rátságokra vágyó értelmisé-
giek jelentkezését várja kul-
túrált hölgy. Rezedavirag.
azuton@gmail.com




